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P R O T O K Ó Ł      Nr  LVIII/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 29 wrze śnia – 5 pa ździernika 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  19 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, kierownicy wydziałów UM i jednostek, radni 
powiatowi, mieszkańcy miasta. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LVIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
- Chciałem pogratulować w imieniu Rady Zbigniewowi Szaleńcowi wyboru na senatora RP. 
 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Gratuluję w imieniu Klubu Forum Nowa Czeladź i Ŝyczę dalszych sukcesów. 
 
Zbigniew Szaleniec   - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Składa podziękowania oraz dziękuje za dotychczasową współpracę/ 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- RównieŜ pan Czesław Ryszka będący mieszkańcem Czeladzi został senatorem z okręgu 

częstochowskiego. W wyborach brali równieŜ udział radna Teresa Kosmala i radny powiatowy 
Eugeniusz Bliźnicki im równieŜ gratulujemy. 

 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy kilka zmiany do porządku obrad. 
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- Jest propozycja wycofania uchwały w sprawie dokapitalizowania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością i wprowadzenie na jej miejsce uchwały w sprawie utworzenia przez 
Gminę Czeladź spółki z ograniczona odpowiedzialnością i objęcia w niej udziałów. 

- Kolejny projekt zmiany w budŜecie miasta na 2005r. wniesiony przez radnych Bazańską i 
Lasotę. 

 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Wycofuje ten projekt, sprawę przedstawię w interpelacjach. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwały odnośnie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź, zmian do Statutu Gminy 

Miejskiej Czeladź, przyjęcia ramowego planu prac Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 rok. 
Proponuje się przenieść do oddzielnego punktu jako - „Zapoznanie z projektami uchwał”. 

- Mamy tez autopoprawki do zmian w budŜecie oraz autopoprawki do WPI. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Na Komisjach informowałem, Ŝe być moŜe wycofamy je, ale wczoraj po konsultacji z 

prawnikiem, doszedłem do wniosku, Ŝe zmiany te mogą pozostać w porządku obrad. 
Proponuję, aby punkty odnośnie zmian w budŜecie pozostawić, zaś w sprawie przyjęcia 
ramowego planu prac Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 rok, przenieść na listopad. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mam propozycję, aby interpelacje przenieść przed punkt 10, gdyŜ na większość z nich i tak 

będę odpowiadał na piśmie. Udzielanie odpowiedzi zajmie sporo czasu, który powinniśmy 
zachować na waŜne sprawy merytoryczne. 

- Proponuje tez skreślić z porządku obrad zmiany w budŜecie miasta na 2005 rok, autorstwa 
radnego Gawrońskiego, jako Ŝe jest to uchwała oderwana od procedury przygotowywania 
WPI. My przygotowujemy te zmiany i myślę, Ŝe powinny być omawiane w jednym czasie. JuŜ 
dzisiaj wiemy, Ŝe brakuje nam pieniędzy na przebudowę byłego szpitala psychiatrycznego, 
SP1, w związku z tym dyskutując o zmianach w WPI trzeba mieć to na uwadze, a nie 
uruchamiać nowe zadania. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Przesunięcie interpelacji, mam inne stanowisko, zwyczajowo i w Statucie jest zapisane jakie 

punkty maja być w porządku obrad. Przenoszenie interpelacji na koniec nie ma sensu, bo 
wtedy wszyscy juŜ są zmęczeni. 

- Wprowadzenie uchwały o utworzeniu spółki, jest jakaś zmiana czy to jest autopoprawka? 
Znacząco się róŜnią się od siebie. Proszę o wyjaśnienie Komisji gospodarczej. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Prawo zwyczajowe to w Polsce nie obowiązuje. Kiedyś był zwyczaj, Ŝe interpelacje były na 

końcu w tej kadencji jest na początku. Nie jest  to niezgodne ze Statutem, bo ja nie mówię, Ŝe 
ten punkt ma zniknąć, ale, Ŝe ma być przesunięty na koniec. 

- Chcę odpowiedzieć na interpelację, ale prawda jest taka, Ŝe skończymy dzisiaj pewnie około 
10ej, a pracownicy będą tu musieli siedzieć, a następnego dnia będę im musiał oddać za to 
wolne, ja sobie nie mogę na to pozwolić. Dlatego proszę o przesunięcie na koniec. 

- Temat spółki jest uzgodniony z Komisja gospodarczą, ta propozycja jest związana z 
wnioskiem jaki się pojawił i przedkładam nowy projekt uchwały. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Zmiany w budŜecie są niejako kontynuacją uchwały z czerwca – dotycząca oświaty, nie 

wycofuje jej. Została złoŜona w regulaminowym czasie, porządkowanie moŜe się odbywać juŜ 
po wprowadzeniu tego zadania do WPI. 
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Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Kwoty, które pan podaje nie są z nikim skonsultowane. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Są porównane do podobnych zadań z innych placówek oświatowych. JeŜeli nie są adekwatne 

to moŜna je skorygować. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Interpelacje – mówi pan, Ŝe odpowie na końcu, czy jest pan w stanie przewidzieć, Ŝe 

interpelacje będą o 20ej, moŜe będą o 18ej. Proponuję, aby zostawić ten punkt, natomiast 
wyznaczyć godzinę, o której zostaną udzielone odpowiedzi i wtedy przerwiemy obrady. Był juŜ 
taki sposób obradowania. Interpelacje to jest głos mieszkańców w ich imieniu. Proszę, aby 
odrzucić wniosek Burmistrza. 

- Chciałem uzyskać wyjaśnienie dlaczego 6 września br. nie zebrała się komisja Finansowa w 
celu dokonania kontroli w ZIK. Wnoszę, Ŝe bu w punkcie 12 znalazł się zapis odnośnie 
uchwał, numeru nie pamiętam – dotyczącej uchylenia uchwały, bo takiej interpretacji dokonał 
Burmistrz. Uchylimy uchwałę, lub podejmiemy uchwałę odnośnie konsekwencji w stosunku do 
Burmistrza, bo  Burmistrz nie moŜe uchylać uchwał. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Jak pan chce wprowadzać dodatkowe punkty to powinien pan przygotować stosowna 

uchwałę, ale pan tego nie robi w związku z tym pański wniosek jest bezzasadny. 
- Wydaje mi się, Ŝe najwaŜniejszymi sprawami są sprawy merytoryczne, a nie interpelacje. 

JeŜeli uwaŜają państwo, Ŝe interpelacje są najwaŜniejsze, to naleŜy udzielić na nie odpowiedzi 
zaraz po ich zadaniu. Wtedy pół dnia spędzimy na interpelacjach, a potem ze świeŜymi 
umysłami przystąpimy do spraw merytorycznych. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- W sprawie projektu utworzenia spółki gminnej. Na Komisji gospodarczej zwróciliśmy uwagę, 

aby przygotować inna uchwałę, bo spółka nie powstała, więc nie moŜna jej dokapitalizować. 
Teraz uchwała jest logiczna. 

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Powiedział pan Przewodniczący, Ŝe skreśla się ta stara uchwałę, rozumiem ,Ŝe jest to nowy 

projekt. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Jest to alternatywa, w stosunku do poprzedniej, jeŜeli nie ma na to zgody to będziemy 

głosować wersje pierwotną. Takie było Ŝyczenie Komisji, więc go przygotowałem. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy pierwszy wniosek propozycję wycofania uchwały w sprawie dokapitalizowania 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i wprowadzenie na jej miejsce uchwały w sprawie 
utworzenia przez Gminę Czeladź spółki z ograniczona odpowiedzialnością i objęcia w niej 
udziałów. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie było takiego wniosku, a wobec tego co teraz usłyszałem nie wiem czy jest sens zmieniać 

tą uchwałę. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zmiany w budŜecie zostały wycofane przez wnioskodawców. 
- Przeniesienie uchwały odnośnie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź, zmian do Statutu 

Gminy Miejskiej Czeladź, przyjęcia ramowego planu prac Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 
rok. Proponuje się przenieść do oddzielnego punktu jako - „Zapoznanie z projektami uchwał”. 

 
Jerzy Rebeta    - Radny  
 
- Przyjęcia ramowego planu prac Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 rok zostało przeniesione 

na listopad. 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Proszę o sprecyzowanie czy przenosimy to do punktu odnośnie tylko zapoznania się z tym, 

czy całkiem skreślamy. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Wystąpiłem o pozostawienie punktów odnośnie zmian w budŜecie, a skreśleniu i przeniesieniu 

na listopad – planu pracy. 
 
Krzysztof Grochalski   - radca prawny  
 
- JeŜeli to ma być uchwała w sprawie zmian do Statutu, to nie moŜe być ona podjęta na sesji na 

której została zmieniona. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zmiany były wprowadzone do porządku przed sesją. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Radca się wypowiedział w tym temacie i myślę, Ŝe mają państwo tego świadomość. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- W II kadencji był taki zapis i poprawki do Statutu moŜna było głosować. Te poprawki nie 

zostały zgłoszone na sesji lecz były w porządku. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- W II kadencji nie było takich zmian, a te zmiany wprowadzono w tej kadencji. 
 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Myślę, Ŝe kaŜda zmiana do Statutu powinna być przedyskutowana przez Komisje Statutową. 

Powinna je zaopiniować. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Nie przeszły przez Komisję, bo jej przewodniczący jej nie zwołał, nie uznał tego za konieczne. 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proponuje te zmiany przenieść na następną sesję, a w tym czasie zbierze się Komisja 

Statutowa. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
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- Rada powołała zespół, a nie zleciła tego Komisji Statutowej – przekazaliśmy to do 
przewodniczącego omówiliśmy na komisjach. Dzisiaj po tym czasie przekazujemy pod obrady. 

- Ja tez miałem te obiekcje, o których mówi pan Burmistrz, ale rozmawiałem z prawnikiem i 
wynika z tego, Ŝe zmiana w Statucie nie była dzisiaj zgłoszona. Nie są to kontrowersyjne 
sprawy. Podtrzymuje swój wniosek. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Zespół został powołany do przygotowania pewnych działań, dzisiaj powinna być informacja i 

była by dyskusja, a potem uchwałą Rady skierować do Komisji Statutowej i na następnej sesji 
byśmy przyjęli. Jest pewna procedura, która nas obowiązuje. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Ten projekt, jest w porządku obrad i trzeba go głosować lub wycofać. Tu nie ma co opiniować. 
- Trzeba się zdecydować czy moŜemy wprowadzać dodatkowy punkt czy nie? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Trzeba przygotować projekt uchwały i na to zwróciłem uwagę, a nie czy moŜna coś 

umieszczać w porządku bo oczywiście moŜna. 
- JeŜeli radni chcą głosować to niech głosują. 
 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie powinniśmy podejmować uchwały, bo nie było dyskusji zatem proponuje wprowadzić 

punkt odnośnie przyjęcia informacji i tam te sprawy omówić, a następnie skierować do Komisji 
Statutowej, bo do tego jest powołana. 

 
Sławomir Święch   - Radny  
 
- Stawiam wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktów zmian do Statutu Gminy 

Miejskiej Czeladź, zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź, przyjęcia ramowego planu prac 
Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 rok. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Będziemy głosować oddzielnie punkt. Kto jest za wnioskiem o skreślenie z porządku obrad 

pierwszej uchwały o zmianach w Statucie? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem o skreślenie z porządku obrad drugiej uchwały o zmianach w Statucie? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
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4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem o skreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie przyjęcia ramowego 

planu prac Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006 rok. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem o Burmistrza o przeniesieniu interpelacji do punktu 10 i połączenie 

zadawania z odpowiedziami? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
1 radnych głosowało za 
12 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem o Burmistrza o przeniesieniu odpowiedzi na interpelacji do punktu 5 i 

połączenie zadawania z odpowiedziami? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Chciałbym aby znalazł się w obradach punkt mówiący o nie wykonaniu przez burmistrza 

uchwały odnośnie przeprowadzenie przez Komisję Finansowa kontroli w ZIK. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy nie moŜna poruszyć tego tematu w sprawach bieŜących? 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- W takim razie poruszę tą sprawę w interpelacjach. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Jak brzmi punkt 9.1 Czy jest to wersja pierwotna czy ta nowa? 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pierwotna. 
 

 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Porządek obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniac h: 

a) 23-27 czerwiec 2005 ( sesja LV ) 
b) 21 lipiec 2005 ( sesja LVI ) 
c) 18 sierpie ń 2005 ( sesja LVII ) 

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie  na nie odpowiedzi.. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za I półrocze 2005 rok.  

1. Wprowadzenie. 
2. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
3. Opinie Komisji 
4. Dyskusja. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie:  

• Przyj ęcia „Informacji o przebiegu wykonania bud Ŝetu Miasta Czelad ź za I 
półrocze 2005r.” 

8. Opieka społeczna w mie ście z uwzgl ędnieniem problematyki bezrobocia.  
1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: Opieka 

społeczna w mie ście z uwzgl ędnieniem problematyki bezrobocia. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia wniosków do informacji nt. Opieki społecznej 

w mieście z uwzgl ędnieniem problematyki bezrobocia. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. Dokapitalizowania spółki z ograniczon ą odpowiedzialno ścią 
2. skorzystania z prawa pierwokupu prawa u Ŝytkowania wieczystego działek w pobli Ŝu 

ul. Wojkowickiej. 
3. sprzeda Ŝy działki nr 208, k.m. 24 przy ul. Mysłowickiej. 
4. zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czelad ź. 
5. zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czelad ź. 
6. zaopiniowania projektu reorganizacji Samodzielne go Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michałowskiego w Katowicach. 
7. zaopiniowania projektu likwidacji Poradni Okulis tycznej funkcjonuj ącej w Szpitalu 

Pediatrycznym w Bielsku-Białej. 
8. Zmian w bud Ŝecie Miasta na 2005r. 
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9. Zmian w bud Ŝecie Miasta na 2005r. 
10. zmiany uchwały nr XLVI/660/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 31 stycznia 2005 

roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotow ych dla zakładów 
bud Ŝetowych gminy. 

10.  Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
11.  Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 
 

 
Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami. Czy są jakieś uwagi?  Protokół z LV sesji w 

dniach 23 - 27 czerwca 2005. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami. Czy są jakieś uwagi?  Protokół z LVI sesji w 

dniach 21 lipca 2005. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami. Czy są jakieś uwagi?  Protokół z LVII sesji w 

dniach 18 sierpnia 2005. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
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Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Str. 5 – umowa z ośrodkiem badań jakie są wyniki badań. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jeszcze nie ma wyników. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- PP 10 – chciałbym usłyszeć kiedy będzie oddane do uŜytku? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pod koniec października, wykonanie tego przedszkola było fatalne i było wiele prac, został 

zbudowane prawie od nowa. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Oświetlenie ul. Betonowej czy jest jakieś rozstrzygnięcie? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli nie było ofert to przetarg nie moŜe być rozstrzygnięty. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Festyn zdrowia, na jakiej zasadzie, przeprowadzano rejestrację, bo wiele osób nie było 

przebadanych. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie jesteśmy wstanie zbadać wszystkich chętnych. Opieka zdrowotna zajmuje się przede 

wszystkim lekarz rodzinny, nasze działania są tylko profilaktyczne i nie moŜemy zastępować 
słuŜby zdrowia. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Str. 32. akcja Sprzątanie Świata – staw na ul. Wiosennej, czy nie moŜna umieścić tabliczek 

oraz doprowadzić staw do dobrego stanu i kontrolować przez SM. MłodzieŜ mogłaby wykonać 
te tabliczki. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Sprawa oczka to są konkretne nakłady i muszą być na to pieniądze w budŜecie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- Str. 12 – MOPS – jest kwestia zakupienia przewozy dla osób niepełnosprawnych wartość 
2002 tys. w 2004 roku – 154 tys. za I półrocze wykonano 75 tys. W 2004r. 154 tys. czyli 22 
tys. miesięcznie – czyli w 2006 roku 260 tys. dlaczego wzrastają te koszty zwłaszcza w 
sytuacji kiedy kupujemy swój bus. Z czego to wynika? 

 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Cały ubiegły rok 156 tys. WiąŜe się to z ilością dzieci. Jest teraz inna koncepcja, która jak 

sądzę wpłynie na obniŜenie kosztów. My jednak byliśmy zobligowani do ogłoszenia przetargu 
na nowy rok szkolny, natomiast z moŜliwością jego wypowiedzenia.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Umowa jest sformułowana w ten sposób, Ŝe rozliczamy się na podstawie wykonanej pracy, a 

nie maksymalnej wartości jaką określiliśmy. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Proszę o informacje odnośnie funkcjonowania PP9. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Będzie oddane do 10 października, prace zewnętrze dłuŜej, ale będzie juŜ funkcjonować. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W sprawie tej informacji powinna być zwołana specjalna sesja, bo jest tyle nieprawidłowości. 

Mieszkańcy po wyborach. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja protestuję panie Przewodniczący. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Panie radny proszę zadać konkretne pytanie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Inwestycje w oświacie jest na poziomie 1,6 mln w stosunku do planowanych 12 mln.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Panie radny proszę zadać konkretne pytanie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Remonty szumnie otwierane zostały zaniedbane, a tak jak mówi prawo powinny być 

wykonane w ciągu wakacji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jakie prawo skoro się pan na nie powołuje. Proszę podać podstawę prawną. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mówię o prawie dzieci do swobodnego poruszania się po obiektach oświatowych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Panie radny proszę zadać konkretne pytanie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wiceburmistrz odpowiedzialny za to startował w wyborach i poszedł wyŜej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy zada pan pytanie do informacji? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W PP 9 inwestycje są nie wykonane. Zapewniał pan, Ŝe będą wykonane w wakacje. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Która inwestycja nie została wykonana zgodnie z uchwałą Rady? Mówiliśmy, Ŝe część zadań 

będzie wykonywana we wrześniu, dlatego Ŝe prowadziliśmy remonty własnymi brygadami i 
dzięki temu kilkadziesiąt osób znalazło pracę. Jednak pewne instytucje powiatowe, które 
powinny nam ułatwiać działanie utrudniały nam przez wstrzymania wydania pozwolenia na 
budowę i dlatego zaczęliśmy później. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Które inwestycje na placówkach oświatowych nie zostały zakończone? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Było to juŜ powiedziane. Mogę odpowiedzieć? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie. Proszę, Ŝeby pan normalnie odpowiadał, nic pan nie mówił, Ŝe nie będzie wykonane. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wszystkie dzieci mają zapewnioną opiekę szkolna, wiec o czym pan mówi. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Przez kampanię wyborcza zaniedbaliście oświatę.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JuŜ było to mówione, Ŝe do PP10 wszystkie dzieci wracają 10 października, i proszę mi nie 

przerywać jeŜeli chce pan usłyszeć odpowiedź czy woli pan monolog. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Czuję się wywołany i chcę odpowiedzieć na spokojnie. Pan Świątek powinien wiedzieć, Ŝe 

ZBK i ZIK to nie mój pion, który ja bezpośrednio nadzoruje. Na początku roku ustaliliśmy, Ŝe 
inwestycje będziemy wykonywać własnymi siłami, a dla moich wyborczych aspiracji lepiej by 
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było, gdybyśmy zlecili to firmie, bo zapewne było by to szybciej. Mogliśmy zatrudnić więcej 
ludzi, ale po zakończeniu prac musielibyśmy ich zwolnić. Mówiłem , Ŝe zakończymy do 1 
września, albo zabezpieczymy miejsca i tak się stało w PP12 jest zabezpieczenie dla dzieci. 
Do 10 października w środku prace się zakończą. Opóźnienie wystąpiło w PP10, bo zakres 
prac się powiększył, ale nie ma Ŝadnych problemów z zabezpieczeniem miejsc. Proszę aby 
sprawdzić to. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Str. 17 zajęcia z rehabilitacji, proszę o więcej informacji na ten temat. 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- To są 3 godziny w tygodniu, mamy wolontariuszy. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Str. 11- wymiana stolarki okiennej w Urzędzie, pisze Ŝe przetarg rozstrzygnięto, a potem, Ŝe 

uniewaŜniono, dlaczego? 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Został uniewaŜniony, poniewaŜ była nieprecyzyjna specyfikacja, więc został uniewaŜniony, a 

następnie otwarty ponownie, termin realizacji nastąpi do 25 listopada. 
 
Danuta Walczak - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie wiem czy mogę zapytać o to zgodnie z prawem, ale mamy informację, Ŝe Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w stosunku do 9 osób wystąpiła do sądu o 
przymusowy odwyk alkoholowy. Interesuje mnie jedna rodzina, pani kierownik wie o kogo 
chodzi, czy ta rodzina jest wśród tych 9? 

- Cieszę się, Ŝe Urząd i placówki sprawnie zorganizowały wypoczynek dla najmłodszych. 
 
Teresa Wąsowicz  - kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Musze to sprawdzić. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Z ubolewanie stwierdzam w pańskiej wypowiedzi, Ŝe my radni mamy mieć pretensje do ZIK 

czy ZBK, to państwo jesteście organem wykonawczym, a pan mi kaŜe zwracać się do 
dyrektora. 

- Mam niesmak pani Wiceprzewodnicząca pyta się o jedną rodzinę, aj nie wiem czy to jest 
rodzina pani Wiceprzewodniczącej, jesteśmy tu jako funkcjonariusze publiczne. 

- Burmistrz mówi, Ŝe dzieci są przypisane do przedszkola, pytam się do jakiego. Dzięki 
opatrzności BoŜej i opatrzności tej Rady, nie zamknęliśmy PP12, bo dzieci musiałyby iść do 
lasu. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- To juŜ jest naprawdę bezczelność. Zapewniam się, Ŝe moja rodzina jest w na tyle dobrym 

stanie, Ŝe nikt nie potrzebuje pomocy, a jeśli by tak było to zrobiła bym to sama, a nie przez 
miasto. Bo to Ŝe ja załatwiam sprawy dla miasta i ludzi to juŜ chyba wszyscy wiedzą, a to co 
pan mówi to są brednie i buntowanie opinii publicznej. JeŜeli pytam się o jedną rodzinę, tzn. 
Ŝe od dłuŜszego czasu się nimi interesuję. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Str. 3 – wykonane dochody? 
 



 13

Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- To jest z tytułu mandatów, a nie fotoradarów. 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych oraz udzielenia odpowiedzi. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Zwróciły się do mnie rodziny pomordowanych na wschodzie, w związku z czym zwracam się o 

ufundowanie tablic związanych z tym wydarzeniem. Inicjatywa ma poparcie Związku 
Kombatantów oraz poparcie księdza Oseta, który zadeklarował miejsce pod takie tablice. 

- Biorąc udział w obchodach rocznicowych znowu usłyszałam, Ŝe bierze udział sztandar StraŜy 
Miejskiej, pozostawiam to bez komentarza. 

- Dostałam odpowiedź od ZIK w sprawie boiska. Rok temu występowałam w imieniu 
mieszkańców. Ponowiłam interpelacje czerwcu, uzyskałam odpowiedź, Ŝe nie ma planów dla 
tego rejonu i nie ma pieniędzy w budŜecie. Dzisiaj dostałam korespondencje w której ZIK 
występuje do spółdzielni o przeprowadzenie ankiety wśród mieszkańców, aby usytuować 
boisko wewnątrz osiedla Słoneczne. Tam nie ma miejsca na boisko. Przeprowadzono ankietę 
wśród kilku mieszkańców. Wiadomo, Ŝe tam nie moŜe być boiska. Czy tak wielkim wysiłkiem, 
jest wykonanie prowizorycznego boiska, ta korespondencja to kpina z mieszkańców. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Wypowiem się takŜe w imieniu radnego Staśko, gdyŜ prosił mnie o to. 
- Tablica pamiątkowa Dziekan, powinna się odnaleźć i wrócić na swoje miejsce. 
- Śmietnik na Piaskach przy krzyŜu, trzeba to uporządkować. 
- Teren pokopalniany, trzeba to uporządkować, bo jest to teren miasta. 
- Punkt sprzedaŜy alkoholu, przeniesiono z jednego miejsca na Nowopogońskiej na inne, 

równieŜ na tej ulicy przy ul. Betonowej. 
- Przycinanie drzew ul. Betonowa, poodrastały i zasłaniają wyjazd na Nowopogońską co 

stanowi spore zagroŜenie. 
- Cmentarz na Piaskach – na pomnikach pojawił się piaskowy nalot, czy nie jest to związane z 

działalnością firmy Avanti. 
- Czy moŜna oprócz wiosennego sprzątania miasta wprowadzić równieŜ jesienne. 
- Rondo na Piaskach dwie metalowe budki, jedna nie uŜywana druga z pieczywem, teren jest 

zarośnięty, proszę o zrobienie z tym porządku. 
- Parkowanie na chodniku na ul. Nowopogońskiej, stwarza zagroŜenie. 
- Na Piaskach banda wyrostków uwzięła się na znaki drogowe, są wyrywane łamane. 
- Problem nazw ulic na nowym osiedlu Puławskiego, nie ma tam nazw. 
- MCKS – sekcja piłki noŜnej jak wygląda sytuacja. 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ukształtowanie terenu przy ul. Katowickiej, po opadach deszczu cała woda spływa pod jeden 

z budynków, czy moŜna jakoś zaradzić tej sytuacji. 
- Piaski rejon Biedronki, są ławeczki na których przesiadują emeryci, są one juŜ zniszczone 

proszę o naprawę. 
- Chciałem oddać głos panu Rudzkiemu, aby w moim imieniu zadał pytanie. 
 
Jan Rudzki   - mieszkaniec miasta  
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- Ogrzewanie budynku Górnika Piaski, działacze opiekujący się klubem zbudowali kotłownie i 
palą czym się da, dym roznosi się po całej okolicy, proszę o zmianę sposobu ogrzewania. 

- mieszkańcy proszą tez o podawanie w informacji międzysesyjnej przy wynikach strzelców 
bramek i składy. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
-  Płatne słupy ogłoszeniowe – mowa jest o porządkowaniu miasta, miasto nie ma z tego 

Ŝadnych korzyści. Mieszkańcy uwaŜają, Ŝe jeŜeli te słupy mają zostać, muszą tez być tablice 
bezpłatne. 

- Targowisko przy ul. Szpitalnej kupcy zgłaszali, Ŝe do 30 listopada SANEPID moŜe je zamknąć 
z powodu braku bieŜącej wody. Na innych targach tego tez nie ma, natomiast posiadają 
wewnętrzne instalacje wodne. Jest to by tych rodzin, i zwracają się, aby Rada nie zezwoliła na 
tzw. zamknięcie. 

- Czy stypendia dla koszykarzy będą wypłacone do 15 października br.? Czy nie jest zagroŜony 
byt III ligowej sekcji koszykówki. 

- Na jakiej zasadzie gość z ul. Grodzieckiej 11, ogrodził teren przy chodniku? 
- Kiedy przycięte zostaną drzewa przy ul. Grodzieckiej na tzw. Warszawce 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Niecałkiem zadawalają mnie odpowiedzi na moje interpelacje z czerwca. 
- Rekultywacja parku Alfred, miał być zrekultywowany do końca jesieni. Jest tam duŜo śmieci, a 

ludzie łowią tam ryby. Ustawiono tam wózek ze śmieciami, ale ktoś go przesunął na środek 
alejki. 

- Niszczony są teŜ ławeczki i mieszkańcy proszą o ich większą ilość. Myślę, Ŝe moŜna by to 
zrobić wiosną. Dół zasypywany jest jakimiś betonowymi płytami, więc proszę o skontrolowanie 
tego. 

- Zieleń miejska, proszę o wycinanie, nie jest to wycinane w systematyczny sposób, są drzewa, 
które naleŜy wyciąć, są zbutwiałe. 

- W rejonie ul. Dehnelów jest wiele zniszczonych latarń i jest tam bardzo ciemno. 
- Jest miejsce gdzie jest teren spółdzielczy i miejski i nie pokrywają się terminy koszenia miasta 

i spółdzielni proszę o jakieś porozumienie, aby teren był wykoszony równomiernie. 
- Kosze na śmieci, czy nie moŜna uŜywać cięŜkich ceglanych koszy, nie będzie ich łatwo 

zniszczyć. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Schody przy PP12, są bardzo zniszczone, wcześniej brak było środków finansowych, ale 

zwracam się do ZBK o rozpatrzenie tej sprawy. 
- Mieszkańcy oś. Piłsudskiego zwracają się z prośba, aby raz w miesiącu przeprowadzić patrol 

SM, członków rady nadzorczej i administracji. Czy jest taka moŜliwość. 
- Wycofałam projekt uchwały w związku z czym proszę o przeanalizowanie harmonogramu WPI 

i czy okres rozpoczęcia modernizacji SP3 przyśpieszyć począwszy od roku 2006 – proszę o 
odpowiedź na piśmie. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Miał być przygotowany tekst jednolity Statutu na miesiąc wrzesień, dlaczego go nie ma? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- ul. Betonowa – zabytkowe osiedle, proszę aby wziąć pod uwagę trawnik zlokalizowany 

pośrodku osiedla. Mógłby się tam znaleźć plac zabaw, potrzebne jest tu zagospodarowanie. 
- Na jaką kwotę Urząd wystawił fakturę VAT za zamieszczenie w EC reklamy wyborczej dla 

komitetu PO? Komitet Lecha Kaczyńskiego, teŜ jest zainteresowane taką reklamą. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- Jakie są nakłady na EC? Z jakimi wydatkami się to wiąŜę? 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Burmistrz uniemoŜliwił zwołanie Komisji Finansowej w dniu 6 września w temacie kontroli w 

ZIK – było to na podstawie uchwały Rady. Kto upowaŜnił Burmistrza do nie wykonania 
uchwały. 

- /Cytuje pismo od Burmistrza/ 
- Kontrola RIO, jaki jest jej zakres. Zapytałem o to kontrolerów RIO i powiedzieli mi, aby zwrócił 

się z tym pytaniem do centrali w Katowicach. Informuję, Ŝe miasto jest poddane kontroli. 
- W ostatnim okresie czasu Burmistrz przekazał nam sprawozdanie z realizacji uchwał, ale 

nadal nie ma tego sprawozdania z poprzednich okresów. 
- Burmistrz podnosił sprawę nieprawidłowego wypłacenia nagrody dla Burmistrza Jakóbczyka w 

kwocie 80 tys. czy tym zajmie się RIO. 
- Czy pracownicy Urzędu zwrócą koszty poniesione w czasie szkolenia na członków rad 

nadzorczych, czy będzie to równieŜ tematem kontroli RIO? 
- Co z postępowaniem prokuratorskim w sprawie CKS? Czy jest juŜ jakaś decyzja? 
- Co z roszczenie w stosunku do właściciela kina Uciecha? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pani Horzelska tablica pamiątkowa – w przypadku pomordowanych policjantów będzie na 

budynku policji w przypadku remontu. Nie nastąpi to jednak zbyt szybko bo musi ¼ ponieść 
gmina ¼ Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska i ½ Policja. Powiat odmówił, mimo, Ŝe 
mamy dokumentację, będzie remontowana powiatowa komenda mimo, Ŝe tam nie ma 
dokumentacji. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Chodzi mi o wszystkich pomordowanych i miało by to być na cmentarzu lub na placu 

kościelnym. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czyli to nie jest interpelacja, ale wniosek. JeŜeli będzie taka inicjatywa to my się chętnie 

włączymy. Dobrze by było, aby taki wniosek złoŜyła osoba bezpośrednio zainteresowana. 
Przedstawiciel tych rodzin powinien się do nas zwrócić. Ze mną nie było Ŝadnego kontaktu, 
proszę te osoby o spotkanie się ze mną i wtedy poprzez komisję historyczną 
przedyskutujemy. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ma to swoja drogę i trzeba to zgłosić, jeŜeli będzie taka inicjatywa to chętnie ją poprzemy, bo 

jest to pozytywny wniosek. 
- Sztandar  Rady Miejskiej, była to pomyłka ktoś się przejęzyczył i przeprosił, a pani porusza to 

publicznie na forum Rady to jest dla mnie skandal. 
- W tym miejscu o którym pani mówiła nie moŜe być boiska, bo nie ma planu 

zagospodarowania i pieniędzy w budŜecie. PoniewaŜ pani ponowiła wniosek Burmistrz ze 
spółdzielnią szukał miejsca. Pani przyniosła podpisy, a teraz na tej liście te osoby, które były 
za są przeciw. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Mowa była o terenie przy ul. Mysłowickiej, oczywiście, Ŝe w środku osiedla nikt się na to nie 

zgodzi. Kpi sobie pan z mieszkańców Czeladzi. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Z pani inicjatywy rozpoczęto realizację boiska. Nie moŜna komuś robić na złość, a pani to robi. 
- Czy z pani inicjatywy rozpoczęto budowę boiska? MłodzieŜ twierdzi co innego, 
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Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- To nie była moja inicjatywa, ale młodzieŜy. 
- /Odczytuje pismo od ZIK w sprawie budowy boiska/. 
- W interpelacji mówiłam o terenie przy ul. Mysłowickiej, a nie w centrum osiedla.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mówiłem, Ŝe to moŜe być w przyszłorocznym budŜecie, jeŜeli wskaŜe pani pieniądze moŜemy 

robić to teraz. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Apeluję, Ŝeby ze Sztandarem Rady Miejskiej zaczęli chodzić radni, a nie SM. 
- Tablica Dziekana – rozeznamy problem. 
- Śmietnik w rejonie krzyŜa – zostanie uporządkowany. 
- Teren pokopalniany – wystąpimy do właściciela. 
- Punkt sprzedaŜy alkoholu – do póki nie ma skarg nie moŜemy nic zrobić, ale będziemy 

monitorować sytuację. 
- Przycinanie drzew kosztuje – przy placówkach szkolnych tylko 40 tys. a wycięliśmy więcej niŜ 

w poprzednich latach i nie moŜna wszystkiego teraz. Trzeba przekazać na ten cel większe 
środki w przyszłorocznym budŜecie. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Zrobimy ten wyjazd na Nowopogońską, ale reszta wiąŜe się z duŜymi środkami. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Cmentarz pyły – rozeznamy ta sprawę. 
- Sprzątanie miasta – myślę, Ŝe jest w tej sprawie zdecydowana poprawa, początek roku był z 

opóźnieniem. Parki nie wyglądają tak jak powinny i w związku z tym chcemy rozszerzyć 
działania MOSiR i powołać brygady, aby zajęły się parkami w dolinie Brynicy. Musimy uzbroić 
się w sprzęt i 3 bezrobotnych dostanie pracę. 

- Rondo na Piaskach budki jeŜeli to jest nasz teren to zwrócimy uwagę, parkowanie na 
chodniku, równieŜ polecimy skontrolować to SM. Jednak są tam sklepy. 

- Niszczenie znaków drogowych – cięŜko na to poradzić. KaŜdego tygodnia uzupełniamy te 
znaki, a potem są znowu niszczone. 

- Nazwy ulic, to jest osiedle spółdzielcze – wystąpimy do Spółdzielni, aby się tym zajęła. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Są to ulice nie przejęte przez nas. Wystąpimy do Spółdzielni Skarbek, aby się zajęła 

zamieszczeniem tabliczek. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- MCKS- powstała druŜyna B-klasowa. Trenerem jest pan Kroczek – instruktor piłki noŜnej. Są 

pewne problemy z kibicami, ale liczę, Ŝe szybko się to uspokoi. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Radny Gawroński – ul. Katowicka, spływająca woda. Ten problem jest uciąŜliwy, jedyne 

rozwiązanie to nowe zbiorniki retencyjne – kosztorys w tym wypadku to około 30 tys. , trzeba 
to zaplanować w budŜecie. 
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Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Proszę, o tych sprawach pamiętać przy budŜecie, bo niby są to sprawy drobne, ale łącznie 

mogą dać sumę nawet 500 tys. 
- Ławki przy Biedronce  to jest teren PSS. 
- Ogrzewanie Górnika Piaski – na zmianę systemu modernizacji trzeba teŜ pieniędzy. Nowa 

kotłownia prawdopodobnie około 60 tys. trzeba zaplanować – na zimę trzeba zabezpieczyć im 
trochę węgla. 

- słupy ogłoszeniowe – cieszę się, Ŝe tak jest to jest świetny pomysł, który miasta nic nie 
kosztował. Teraz nasze ogłoszenia wiszą tyle ile chcemy, teraz zamiast 500 plakatów 
wydrukujemy 30 i w związku z tym są oszczędności. JeŜeli ktoś chce powiesić własne 
ogłoszenie moŜe się porozumieć z dzierŜawcą. Widzieli państwo, Ŝe przed wyborami na 
słupach było miejsce dla wszystkich ugrupowań. Maja juŜ plany, aby postawić nowe słupy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Groźba zamknięcia targowiska – odbyło się spotkanie z kupcami, zaproponowałem, aby się 

zorganizowali. JeŜeli chodzi o inwestycji to w obu przypadkach jest to po 500 tys. nie ma tych 
pieniędzy. Na Auby powoływane jest Stowarzyszenie, robimy koncepcję zagospodarowania. 
Podobnie chce zrobić grupa z ul. Grodzieckiej. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pan Kita sugerował, Ŝe Rada nie moŜe pozwolić na zamknięcie, ale Rada nie ma władzy nad 

SANEPIDEM. 
- Stypendia – koszykarze nie złoŜyli jeszcze wszystkich dokumentów i wtedy będą wypłacone. 
- III liga koszykówki to pytanie do klubu CKS 1924 bo to oni prowadzą, my przekazaliśmy to co 

obiecaliśmy. 
- MoŜliwe, Ŝe wykupili sobie ten teren i teraz go ogradzają, musimy to sprawdzić. 
- Przycinanie drzew na Grodzieckiej – wiąŜe się to jak juŜ wspominaliśmy z kosztami. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Chcielibyśmy zrobić kapitalny remont ulicy Grodzieckiej. 
- Pojemniki są wypychane na drogi i często się tak zdarza. 
- Chcemy zamontować ławki o mocniejszej konstrukcji na wiosnę. 
- Lampy są co roku rozkradane, my montujemy, a po kilku dniach juŜ nie ma. Staramy się 

montować w najwaŜniejszych miejscach. Niektóre lampy nie maja zasilania i wiąŜę się to z 
kosztami. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Koszenie trawy, na terenie spółdzielni i miasta, trzeba przekazać kosiarzom, aby się 

porozumieli gdzie maja kosić. 
- Światła w rejonie Reymonta – okazało się, Ŝe nie jest to zgodne z  kodeksem, a wpływa na to 

ukształtowanie terenu. Trzeba przebudować całe skrzyŜowanie, a to się wiąŜę z duŜymi 
kwotami. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- PP 12 schody musimy sprawdzić kto jest właścicielem, jeŜeli moŜemy się tym zająć, tp 

wystąpimy o dotacje na ten cel. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przegląd osiedla – jeŜeli Spółdzielnia z tym wystąpi do StraŜy to myślę, Ŝe moŜna to 

zorganizować. 
- Modernizacja szkoły – pani Bazańska prosiła o odpowiedź pisemną, jeŜeli państwo uznają, ze 

tak naleŜy zrobić to moŜna zaciągnąć kredyt, zaleŜy to od państwa. Ja myśl, Ŝe powinna być 
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pewna kolejność. Pan Gawroński zawsze przestrzegał o bezpieczeństwo finansowe miasta i 
my uwaŜamy podobnie. Przed wyborami trzeba zrobić wszystko. 

- Plac przy ul. Betonów, trzeba to umieścić w przyszłorocznym budŜecie. 
- W EC nie ma płatnych reklam, ci którzy reklamują się na większą skalę dokonują 

dobrowolnych wpłat na rzecz biblioteki miejskiej. Ja wpłaciłem na rzecz biblioteki 150 zł. 
Myślę, Ŝe jest to kwota adekwatna, ale nie ma określonej kwoty. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nadzwyczajne wydanie było finansowane z środków poza budŜetowych. Wydawcą był Horyń 

Druk, tak to został uzgodnione, cały numer został sfinansowany. 
- UniemoŜliwienie kontroli – kontrole maja być w harmonogramie kontroli, nie było jej więc się 

nie odbyła. 
- Zakres kontroli RIO – Dochody i wydatki od 2002r. 
- Realizacja uchwał to był wniosek Rady było juŜ podawane na poprzedniej sesji. 
- Jakubczyk – RIO zakwestionowało wydatki, ale potem umorzyła, podobnie umorzono 

postępowanie w prokuraturze. 
- PoŜyczka dla CKS, równieŜ prokuratura umorzyła sprawę. Po dalsze informacje proszę się 

zwrócić do prokuratury. 
- Kino Uciecha jest badane przez RIO. 
- Tablica poświęcona Dziekanowi. 
 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Było to juŜ kilka lat temu, przed pracami modernizacją została ściągnięta i skradziono ją, 

badała to policja. Nie udało się ustalić okoliczności. NaleŜałoby ją odtworzyć, jeŜeli będzie 
taka uchwała Rady Nadzorczej, co gorsze nie mamy nawet jej fotografii w naszych zbiorach. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wydatki na EC za I półrocze – 35 tys. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie jestem usatysfakcjonowany odpowiedziami. Chciałbym w sprawie CKS, gdyŜ wymieniono 

tam ówczesnego Wiceprzewodniczącego Rady Zbigniewa Szaleńca oraz Wiceburmistrza 
Marek Mrozowski. Proszę odczytać postanowienie. Chcę usłyszeć odpowiedź czy zostanie to 
przekazane. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie wiem na co mam odpowiadać, bo myli pan fakty. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powiedział pan, Ŝe przekazał w tej sprawie protokół Komisji Rewizyjnej prokuraturze, w celu 

wykorzystania. Pytam jaki jest stan zaangaŜowania prokuratury? JeŜeli pan mówi, Ŝe sprawa 
jest umorzona to proszę o odczytanie postanowienia z uzasadnieniem. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Uchwała mówiła o przekazaniu do prokuratury i ja ją wykonałem . Informuje pan, Ŝe 

prokuratura umorzyła postępowanie i nikomu nie postawiła zarzutów.  
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Andrzej Konieczny  - mieszkaniec miasta  
 
- Zwracałem się rok temu o przekształcenie moich gruntów na działkę budowlaną. Czekam od 

października 2004r. Czekam od 5 lat, chciałbym konkretnie usłyszeć kiedy będzie coś 
wiadomo. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest opracowane studiom uwarunkowań, w ciągu miesiąca będzie wyłoŜone do wglądu. 

Umieściliśmy w nim pana propozycję, do zmiany planu jeszcze długa droga, będzie to robione 
w przyszłym roku, tego wymaga procedura. W 1994r. była moŜliwość szybkiego uchwalenia 
planu, ale potem weszła nowa ustawa, teraz pański wniosek jest realizowany, ale wymaga to 
czasu. 

 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za I 

półrocze 2005 rok. Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia wykonanie budŜetu za I półrocze 2005 roku/ 
- /Odczytuje opinię RIO odnośnie wykonanie budŜetu za I półrocze 2005 roku/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o przedstawienie stanowisk Komisji RM. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała informację, nie było głosów przeciwnych. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Chciałem uzupełnić dane o inwestycje. Z 22 zadań 16 zostało wprowadzonych do WPI w 

styczniu pozostałe 6 w czerwcu, zatem nie mogły być zrealizowane. Z tych 16 wykonanie na 7 
miesięcy średnie wykonanie 34,5% na 6 - 49%, na 10 – 12,5%. Traktuje to jako materiał 
uzupełniający. Komisja Gospodarcza przyjęła informacje, ale przegłosowano dodatkowo 3 
wnioski. 

- /Odczytuje wnioski Komisji Gospodarczej/ 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Nie głosowaliśmy informacji, bo nie było opinii RIO i czekaliśmy na opinie innych Komisji, 

dodatkowo wyszliśmy z załoŜenie, Ŝe jest to tylko informacja i nie trzeba jej głosować. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Komisja Finansowa omówiła wykonanie budŜetu za 6 miesięcy, mieliśmy teŜ dane za 6 
miesięcy. Komisja przyjęła informację w stosunku 2 za 4 wstrzymujące. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do dyskusji, czy maja państwo jakieś pytania? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- ZBK – wpływy z zarządu wspólnotami mieszkaniowymi. Czy zarządzanie jest nieodpłatne? 

Plan remontów zrealizowany na niska kwotę – mieszkańcy sygnalizują, Ŝe dawno nie było 
remontów. Jaki jest stan funduszu remontowego we wspólnotach? Czy we wspólnotach nie są 
one opłacane? 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przewodniczący Komisji Finansowej podaje nieprawdziwe wyniki głosowania, na 5 osób 3 

głosowały za, a 2 wstrzymały się od głosu. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wykonanie inwestycji w kilku zadaniach jest juŜ zagroŜone – chodzi o infrastrukturę starego 

miasta, szpital psychiatryczny, wodociągi na Cmentarnej i Przełajskiej oraz SP1 I SP7. W 
warunkach zimowych raczej nie będą realizowane. Proszę o wypowiedź w tej kwestii. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Na Komisji zdania były podzielone, nie zgadzam się z uzasadnieniem. Wynika to z długich 

procedur przetargowych oraz nasilenia działań w drugiej połowie roku. WiąŜę się to teŜ z 
fakturowaniem po wykonaniu prac. Kolejne miesiące myślę, Ŝe poprawią wykonanie. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Po półrocznym wykonaniu budŜetu widoczne są pewne zjawiska, nie zgadzam się z panem 

Święchem. Wyraźnie widać, ze dochody są na poziomie 33%, a wydatki na poziomie takim jak 
pół roku wcześniej. Powoduje to bezrobocie. Gdyby przyjęto inną koncepcję były by większe 
wpływy z podatków. Rada zdecydowała się na zadłuŜenie gminy, aby uzyskać jakiś efekt, 
niestety te pieniądze leŜą u niewiadomo kogo. Inwestycje są wykonywane ślamazarnie. 
Chciałbym aby Rada zaapelowała do Burmistrza o przyspieszenie działań w 2005 roku. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Wodociągi – są to dokumentacje w trakcie fakturowania, tak jak mówił pan Święch. Stare 

miasto – dopiero 26 września otwarto przetarg. Na pewne przebiegi czasowe nie mamy 
wpływu. JeŜeli nie będzie protestów i odwołań to powinniśmy zdąŜyć. Szpital psychiatryczny – 
po zakończeniu obecnych inwestycji przesuniemy wszystkich do szpitala – wynika to z 
załoŜonego harmonogramu. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- CięŜko jest polemizować z radnym Świątkiem. Informacja Ŝe do budŜetu wpłynęło 25 mln a 

wydano 26 mln. świadczy, ze nie ma Ŝadnej bocznej kasy. UwaŜam, Ŝe jest duŜe zrównanie 
wydatków i dochodów. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Zakres rzeczowy jest większy niŜ wynika to z liczb, gdyŜ jeszcze nie mamy faktur 

wystawionych przez ZIK. Zadanie będzie wykonane w 100% i nie będziemy zwracać dotacji 
bo będą wydane. 
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- PodróŜe słuŜbowe – nie mamy samochodu, więc są zwiększone ryczałty oraz kwoty na bilety. 
Szkolenia związane z ISO odbywają się w Warszawie, a zatem pociąga to spore koszty. 

 
Maciej Bednarczyk  - ZBK  
 
- Uchwały są podejmowane na zgromadzeniach. Remonty wykonaliśmy w 70%, zazwyczaj 

robimy to jesienią. Na Józefowie jesteśmy udziałowcem wspólnoty i dlatego jest to ujęte. 
Wysokość funduszu zaleŜy od uchwały wspólnoty. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem się zwrócić jako platformowiec do naszego koalicjanta z PiSu o współpracę. 

Dlatego, Ŝe myślimy o bezrobociu tworzymy miejsca pracy u nas w brygadach remontowych, 
a nie najmujemy obcej firmy. Wydatki musimy rozkładać na cały rok a nie w jednym kwartale. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
-  Czy zarządzanie wspólnotami jest płatne? Czy maja mieszkańcy jakiś odpis na zarząd. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Wpisane w dochody. Jest to ujęte w kwotach czynszu. Wspólnoty maja pieniądze 

pozabudŜetowe. We wspólnocie moŜe być jeden właściciel, a moŜe być ich 30. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem „Informacji o przebiegu wykonania budŜetu Miasta Czeladź za I 

półrocze 2005r.” 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 

 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do tematu Opieki społecznej w mieście z uwzględnieniem problematyki 

bezrobocia. Proszę o kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty 
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Skład Komisji Uchwał i Wniosków – Z. Bazańska, L. Lasota, T. Kocot. 
 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- /Omawia tematykę związaną opiekę społeczną w mieście/ 
 
Monika Zawartka  - współpracownik MOPS  
 
- /Omawia tematykę związaną opiekę społeczną w mieście oraz bezrobocie/ 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Jak wygląda sytuacja z noclegownia w Czeladzi, czy jest ona potrzebna? Jakie są koszty za 

korzystanie z innych noclegowni? 
- W czym moŜemy jako Rada pomóc MOPS? 
- /Odczytuje wnioski Komisji ds. Społecznych i Zdrowia/ 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Do lipca koszty pobytu to 18 tys. dla 18 osób, na dzisiaj jest 9 osób. Najczęściej korzystamy 

ze schroniska Caritas w Łagiszy – 320 zł za miesiąc. Nie mamy własnej, ale do tej pory nie 
było problemów z umieszczeniem w noclegowni. 

- Informacja o zasiłkach pielęgnacyjnych są, ale wiąŜe się to ze sporymi kosztami druku – 
mamy wielkie wydatki na papier i ksero, bo wydajemy mnóstwo decyzji. ZłoŜe ulotkę do EC. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chodzi o doŜywianie w soboty i niedziele. Pokazują się dzieci proszące o jedzenie, nie o 

pieniądze. Za duŜo debatujemy trzeba przygotować w określonym miejscu jakieś jedzenie, 
trzeba to zrobić. Zobaczymy ile dzieci się zgłosi. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Obiady otrzymują te dzieci, w których w rodzinie jest mniej niŜ 360 zł na osobę. Czy pani 

zdaniem wszystkie osoby, które zgłosiły to i spełniają wymóg dostają jedzenie? U mnie w 
szkole dziecko które jest głodne zawsze coś dostanie. 

 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Wszyscy którzy spełniają kryterium otrzymują posiłek, czasami kryterium moŜe być zmienione. 

Po badaniu wywiadem środowiskowym podejmujemy decyzję, rzadkie są odmowy, ale jeŜeli 
kryterium jest znacznie przekroczone wtedy odmawiamy. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje wnioski Komisji Oświaty/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy pojawiają się nowi klienci? 
- Wiem, Ŝe kilka osób mieszka na działkach, czy pielęgniarki środowiskowe docierają do tych 

ludzi. Czy nocujący w schroniskach są informowani, Ŝe mogą ubiegać się o mieszkanie, ile 
jest takich lokali i ile się na nie czeka? 

- MoŜe informacje o dodatkach nalepić na słupy ogłoszeniowe.  
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Czy są osoby, które znalazły w MOPS sposób na Ŝycie? Ja wiem, Ŝe sa takie rodziny, potem 

są rodziny, które naprawdę potrzebują pomocy, a ich miejsce jest zajmowane. 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Tabela 11 – zasiłki. W 2004 roku od maja mamy kwoty, w analogicznym okresie 2005 roku 

mamy o wiele mniej decyzji a kwota jest prawie taka sama. Z czego to wynika? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jaka jest procedura przyznawania dodatków mieszkaniowych? Wiem, Ŝe kiedyś się 

sprawdzało czy nie maja samochodów. Czy dalej to obowiązuje? 
- Czy ktoś chory na chorobę alkoholową dodaje dostaje dodatek stały? 
 
Teresa Bana ś   - dyrektor MOPS  
 
- Bezdomni – zdarzają się róŜne sytuacji, uciekają z noclegowni i wracają następnego dnia na 

działkę. 
- Lokal socjalny – musi to być osoba zameldowana w Czeladzi, druki są dostępne w ZBK. 
- Ludzi przybywa, w tabeli chodzi o zakres zasiłkowy, zatem zaznaczone są tylko nowe 

świadczenia, nie zawierają juŜ naszych starszych klientów. 
- Dla wielu osób jest to sposób na Ŝycie, system opieki społecznej jest mocno uzaleŜniający. 

JeŜeli ktoś podał nieprawdę a my to wykryjemy ściągamy wyłudzone świadczenia. 
- Kryterium dodatku mieszkaniowego – dochód i program oblicza ile moŜe być dopłaty. 
- Ustawa nie mówi o samochodach – mowa jest o raŜących dysproporcjach, prowadzimy takie 

kontrole i mamy druk, ale jest to mocno uznaniowe. 
- Zasiłek stały – podobne do renty, musi być znaczna niepełnosprawność, dawna I i II grupa. 

Drugie kryterium zgodnie z ustawą o pomocy społecznej. 
 
Krzysztof Czekaj  - współpracownik MOPS  
 
- /Omawia tematykę związaną z opieką społeczną w mieście oraz bezrobocie/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem złoŜyć wniosek – powrócenie do tematu zasiłku becikowego dla mieszkańców 

Czeladzi. Przyrost naturalny w Polsce spada, tymczasem w Australii zaczęto dostrzegać 
problem dzietności, mówi się o tym na najwyŜszym forum. Trzeba otworzyć szansę dla ludzi 
młodych, Ŝeby czuli nasza opiekę. Wskaźnik dzietności spada, za 20 lat moŜe tu być pustynia. 
Wnoszę o rozwaŜenie moŜliwości, aby w przyszłorocznym budŜecie był zasiłek becikowy w 
wysokości 2000 zł, dla kaŜdego mieszkańca miasta. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  dyrektor PUP  
 
- /Omawia bezrobocie w mieście/ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dlaczego PKS przegrał przetarg? Przegrał bo jest zbyt drogi, jest nieprzygotowany do walki 

konkurencyjnej. 148 osób straci pracę, gdyŜ decydująca jest minimalizacja kosztów. MoŜna 
trzymać monopol, ale jak długo, na dłuŜszą metę jest to niemoŜliwe. Ten problem pojawia się 
w róŜnych dziedzinach, to samo jest w przypadku targowiska. Rozmawiałem z właścicielem 
PUP i nie ma Ŝadnych pracowników, dał ogłoszenie i nie ma Ŝadnego odezwu. Zgłosiły się 
kilka osób z Ŝądaniem 4,5 tys. zł. JeŜeli znają państwo kierowców, to proszę kierować do 
PUP. 

- My tworzymy miejsca pracy np. tworząc wykonawstwo własne, obiecywaliśmy w czasie 
kampanii wyborczej, Ŝe stworzymy 100 miejsc pracy dziś juŜ jest 143, które stworzyliśmy i to 
jeszcze nie jest nasze ostatnie słowo, więc proszę to wziąć pod uwagę. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  dyrektor PUP  
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- Spółdzielnia socjalna – jest to nowa forma polega na samozatrudnieniu. Nie ma jeszcze 
przepisów wykonawczych, dla załoŜyciela jest 7 tys. a dla przystępujących 4 tys. W Będzinie 
jest 49 osób, które chcą załoŜyć taką spółdzielnię. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Sprawa spółdzielni, byli u mnie mieszkańcy i szukają lokalu, chcą się zając rozbieraniem 

samochodów, wskazaliśmy im pomieszczenie, czy jest to sprawa moŜliwa do zrealizowania? 
- Jak wygląda sprawa środków, bez problemu moŜemy przyjąć staŜystę z Dąbrowy z 

Sosnowca, a z Będzina nie moŜemy. Te miasta same sobie to załatwiają i musimy 
przyjmować mieszkańców naszych miast. 

- Co z punktem PUP w Czeladzi, mamy nawet pracownika oddelegowanego do tego punktu? 
 
Janusz G ątkiewicz   -  dyrektor PUP  
 
- KaŜdy PUP dostaje tyle samo w stosunku do bezrobotnych, Sosnowiec ma więcej środków, 

bo ma więcej bezrobotnych, być moŜe nie ma staŜodawców. 
- MoŜe być punkt w UMC, trzeba tylko połączyć elektronicznie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałbym prosić o wprowadzenie wniosku - Rozpocząć negocjacje zmierzające do 

uruchomienia w Urzędzie Miejskim Czeladź punktu obsługi bezrobotnych PUP. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Małe i średnie firmy najbardziej dusi 50% ZUS. Trzeba obniŜyć składkę ZUS i liczę, Ŝe zrobi to 

obecny rząd, wtedy gospodarka na pewno ruszy do przodu. 
 
  
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę Komisję Uchwał i Wniosków o odczytanie protokołu. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków wraz z wnioskami/ 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Dodatek becikowy będzie głownie dla klientów MOPS, a inni się tym nie zainteresują, 2000 zł 

to jest kropla w morzu potrzeb. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Rok temu w czasie dyskusji na temat bezrobocia, byłem wnioskodawcą konkursów na 

stanowiska w administracji samorządowej, sejm pod presją opinii publicznej przyjął taką 
ustawę. JeŜeli się okarze, Ŝe sejm podejmie ulgę podatkowa z tytułu urodzenia dziecka to 
będzie tylko na rok. Wtedy my nie będziemy musieli podejmować tej uchwały. Dobrym gestem 
tej Rady było by pomaganie na odejście rodzinom. Będzie to 500 tys. w budŜecie, wydajemy 
na róŜne rzeczy promocyjne. Jest to wniosek, który pamięta o najuboŜszych, a oni rodzą. 
Mamy przykład z Belgii i Holandii, Ŝe tam jest więcej ludzi kolorowych, ci ludzie teŜ się 
zachwycili jakąś wolnością i dobrobytem, a co dzisiaj mają. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Trzeba chociaŜ zapisać, Ŝe muszą to być ludzie zamieszkali 5 lat po urodzeniu w Czeladzi, bo 
inaczej skończy się to katastrofą budŜetu tego miasta. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Po wypowiedzi pan Świątka, moŜna sądzić, Ŝe tu się dzieją dantejskie sceny, Ŝe ludzie 

głodują. Ja chciałbym tylko przypomnieć, Ŝe w tej kadencji wydatki na opiekę wzrosły o 
kilkadziesiąt procent. Łatwo mówić, Ŝe trzeba dodać jeszcze 500 tys., ale trzeba patrzeć na 
cały budŜet, a nie tylko na potrzeby chwili. 

- Chciałbym pogratulować silnych wpływów państwa z PiSu, Ŝe potrafili zmusić sejm do 
uchwalenia ustawy. Ja jednak musze powiedzieć, Ŝe ta ustawa to jest wyjątkowy bubel. 
Wprowadza biurokratyczne bariery, a nadal o wszystkim decyduje Burmistrz, ale przez 2 
miesiące musi gromadzić papiery. Gratuluje tej ustawy, Ŝe powstała pod państwa wpływem. 
Nawet na roboty publiczne muszą być konkursy. 

 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. 
- RozwaŜyć moŜliwość zapewnienia podwieczorku dla dzieci uczęszczających do świetlic 

środowiskowych działających w placówkach oświatowych naszego miasta. Kto jest za takim 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- RozwaŜyć moŜliwość zapewnienia podwieczorku w świetlicach działających w ramach 

Czeladzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- RozwaŜyć moŜliwość podwyŜszenia stawki za godzinę zajęć pozalekcyjnych dla nauczycieli 

placówek oświatowych naszego miasta. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozeznać skalę problemu dotyczącego potrzeb doŜywiania dzieci w dni wolne od nauki 

/soboty, niedziele, święta/. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Podać do publicznej wiadomości efekty prowadzonych działań przez PUP i stowarzyszenia 

mające na celu zapewnienie nowych miejsc pracy osobom bezrobotnym. Kto jest za takim 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Opublikować w „Echu Czeladzi” informację dot. zasad przyznawania dodatku pielęgnacyjnego 

i innych świadczeń pomocy społecznej. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozpocząć negocjacje zmierzające do uruchomienia w Urzędzie Miejskim Czeladź punktu 

obsługi bezrobotnych PUP. Kto jest za takim wnioskiem? 
 



 27

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wprowadzić do budŜetu miasta na 2006 rok zasiłek tzw. becikowy za urodzenie dziecka  

przez kobiety na stałe zamieszkałe na stałe w Czeladzi przez przynajmniej 1 rok. Kto jest za 
takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Jak będzie brzmiała ta uchwała? Kto będzie realizował te wnioski, nigdzie nie jest zapisane, 

Ŝe będzie to realizował Burmistrz. W czerwcu juŜ przyjęliśmy taką uchwałę odnośnie oświaty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy projekt uchwał w sprawie przyjęcie informacji nt. opieki społecznej w mieście z 

uwzględnieniem problematyki bezrobocia. Przystępujemy do głosowania uchwały. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Teraz Komisja Uchwał i Wniosków, musi przygotować projekt uchwały wraz za wnioskami.  
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Proszony przez grupę radnych zgłaszam wniosek o przerwanie sesji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Jaka grupę radnych, jest jawność. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Radni siedzący koło mnie prosili o to. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Skończmy najpierw sprawę tej uchwały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Odnośnie wniosku pan Krugłego, ja prosiłem, Ŝe by przesunąć pewne sprawy na koniec sesji, 

po to Ŝeby zająć się sprawami merytorycznymi i wtedy usłyszałem nie, bicie piany było 
waŜniejsze. Straciliśmy ponad 5 godzin na rzeczy, mało istotne. Natomiast sprawy istotne 
okazują się mało waŜne. Po Ponad 5 godzinach zajęliśmy się pierwszym tematem, który był 
zapowiadany od stycznia tego roku w ramowym planie pracy. MoŜna to było zrobić szybciej i 
słyszę, Ŝe radni są zmęczeni, za kaŜdym razem jest to samo. Proszę pan Przewodniczącego, 
aby następnym razem sprawy interpelacji zostawić na koniec i wtedy kto ma siłę niech mówi 
do rana. Bo tak będziemy się spotykać wiecznie. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Podzielam opinie pana Burmistrza i byłam jedyna osoba na Sali, która głosowała za 

przesunięciem interpelacji na koniec. UwaŜam, Ŝe powinniśmy skończyć obrady dzisiaj w 
najwaŜniejszych tematach, a nie przenosić. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Jutro jest dzień pracy, wstajemy rano do cięŜkiej pracy. Trzeba mieć świeŜość umysłu. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- To dlaczego nie zgodziła się pani na przełoŜenie interpelacji. MoŜna było zająć się tym później 

i takie sprawy jak interpelacje moŜna było przekładać, bo są mniej istotne niŜ sprawy 
merytoryczne. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- 10 godzin, uwaŜam wystarczy. 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Padł wniosek i muszę go przegłosować. 
- Proszę Komisję o przygotowanie uchwały. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy projekt uchwały. Zatem do punktu 8 proponuję wprowadzić ppkt. 5 o treści – Podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wniosków do informacji nt. Opieki społecznej w mieście z 
uwzględnieniem problematyki bezrobocia. Kto jest za wprowadzeniem tego do porządku 
obrad? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie przyjęcia wniosków do informacji nt. Opieki 

społecznej w mieście z uwzględnieniem problematyki bezrobocia. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wracamy do wniosku radnego Krugłego, odnośnie przerwania obrad. Kto jest za takim 

wnioskiem?  
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przerywamy sesję do 5 października do godziny 16.00. 
 
 
 
 

Kontynuacja obrad w dniu 5 pa ździernika 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  16 
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Dot. pkt. 9– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie 

dokapitalizowania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Sprawa dotyczy przede wszystkim kopalni Saturn i rewitalizacji  jej terenów oraz pozyskania 

środków na ten cel. Powrócono tez do projektu budowy basenu, jest tez to przewidziane w tej 
uchwale, nie jest to konieczne, ale daje to moŜliwość sfinansowania ze środków 
pozabudŜetowych. Generalnie poprzez inwestycję spółki moglibyśmy pozyskać 
dofinansowanie zewnętrzne, zatem posiadany kapitał byłby zwielokrotniony. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jaki ma być przebieg drogi lotnisko – Katowice? 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać kolejny raz skąd ten upór, aby basen połączyć z halą. JeŜeli byłby przy 

MZS ponad tysiąc dzieci ma basen przy sobie. Tak jest to organizowane na Śląsku, pan mówi, 
Ŝe będzie taniej, ja tego nie kwestionuje, jednak w tym momencie wszystkie szkoły muszą 
udawać się na basen. Powinien być przy największej szkole. Była wcześniejsza koncepcja, Ŝe 
firma postawi basen i dla młodzieŜy szkolnej będzie za darmo, a popołudniu płatne. Ta 
koncepcja była by zdecydowanie lepsza. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Czy pan Burmistrz zastanawiał się  nad stworzeniem w tym miejscu jakiejś strefy zwolnionej 

np. z podatków dochodowych czy nieruchomości, aby pozyskać inwestora. MoŜe zrobić coś 
mniej kapitałochłonnego. Zabytkami nie napełni się Ŝołądków mieszkańców. Mówił pan, Ŝe jest 
to obarczone duŜym ryzykiem. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest obciąŜone minimalnym ryzykiem. 
- Lokalizacja drogi jest na stronie nr 2. 
- Pan Kita – ja się nie upieram przy lokalizacji, ale myślałem, Ŝe na nią jest zgoda od czasów 

przed 1998 rokiem. Wtedy była mowa, Ŝeby budować przy SP&, teraz ten teren jest juŜ 
sprzedany, druga koncepcja przy hali zyskała poparcie, w tym radnego Krugłego, który 
podpisał się pod tym w ulotce wyborczej SLD. Mowa była nawet o dwóch basenach, jeŜeli to 
jest pana wniosek to ja składam autopoprawkę aby w § 1 wykreślić  pierwszy akapit i juŜ nie 
ma problemu basenu. Ja się wcale nie upieram, jeŜeli budzi to kontrowersje ja natychmiast to 
wykreślam. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Mnie nie interesuje wykreślenie basenu, ale jego lokalizacja 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Basen jest do tej uchwały sztucznie dodany. MoŜna do tego tematu wrócić w innym terminie i 

nie będzie problemu. Do końca kadencji i tak basenu nie zbudujemy. TakŜe proszę sobie 
wprowadzić autopoprawkę w § 1 i skreślić pierwszy akapit i dzięki temu nie ma juŜ problemu. 

- Gmina zawsze w jakimś stopniu ryzykuje. Dzisiaj wartość terenów kopalnianych to 5 mln. 
jeŜeli nie będziemy inwestować to ta wartość będzie spadała. Dzięki inwestycji mamy szansę 
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pozyskać środki ze ZPORR. MoŜemy ten kapitał, który poŜyczymy podwoić. Gmina ryzykuje 
tylko tym majątkiem, czy to jest duŜo – 5 mln. zł? Dla mnie było by to duŜo, ale dla spółki, 
która zainwestuje w ten teren i podwyŜszy jego wartość ryzyko jest minimalne. Zatem nie 
zgadzam się z tym co mówi pan Krugły, gdyŜ nie obciąŜa to budŜetu gminy, jest to 
poszukiwanie nowych źródeł finansowania. Ryzykujemy tylko tym, Ŝe ten majątek moŜe być 
utracony, ale ja w to wątpię bo wkładamy 5 mln, a mamy szansę uzyskać 50 mln, to jest 
ryzyko Ŝadne i zajmą się nim instytucje finansowe. Miast nie bierze odpowiedzialności za to co 
spółka robi. Tworzymy nową gminę wewnątrz gminy. Nie chodzi nam tylko o zabytki, ale o 
zachowanie tamtej substancji. Jest to ostatnia zachowana Polska kopalnia, dla mnie znaczy to 
bardzo wiele, bo to my moŜemy zniszczyć lub uratować ostatnią Polską kopalnię. To nie ma 
być muzeum, ale substancja gospodarcza. 

- Nie zgadzam się, Ŝe z zabytków się nie wyŜyje, będziemy mieć teraz wyjazd do kopalni w 
pobliŜu Auby – 60% działalności pokrywa UE i nikt nie musi do tego dopłacać. Chcemy zrobić 
to samo, aby tworzyć miejsca pracy, a nie muzeum. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie postępujmy pochopnie wykreślając ten zapis o basenie, tworzymy pewne strefy w naszym 

mieście. Nie moŜemy zaprzepaścić takiej moŜliwości zbudowania basenu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dokonałem autopoprawki i nie robię tego pochopnie, wracamy do lokalizacji z 1997r. to jest 

wracanie. JeŜeli to okazuje się przeszkoda to ja to wykreślam, dzisiaj nie ma takiej woli Rady. 
JeŜeli z tego powodu ma przepaść cała uchwała to ja to wykreślam na Ŝyczenie Rady. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Na konferencji była tez mowa o basenie na terenie kopalni, więc nie jest to jednoznacznie 

określone. 
- Mam materiały z grudnia 2004 roku i Ŝadne z tych materiałów nie mówią o aporcie. Wtedy 

pytałam czy będziemy przekazywali i pan powiedział, Ŝe nie, rozumiałam, Ŝe spółka ma 
zarządzać obszarem, była tez mowa o emisji obligacji, teraz tego nie ma. Miesza się obligacje 
z aportem, a nadal mówi o kapitale 50 tys. a część obszarów ma zostać przekazana spółce 
której jeszcze niema, bo jako radni nie zapoznaliśmy się nawet z projektem umowy. Są róŜne 
koncepcje, więc nie wiem czy pan Burmistrz ma jednolita koncepcję. UwaŜam, tez, Ŝe jest 
spore ryzyko bankructwa. Spółka będzie się uwłaszczała na majątku kopalni, mówimy tez o 
prywatyzacji tych terenów, bo nie zdołamy ich utrzymać. Potrzebni będą inni inwestorzy. 
Zatem nasze udziały będą spadać. Powinna się ta spółka rozrastać, ale nie wiem czy to jest 
właściwa droga. Proponuję, aby Komisja Gospodarcza mogła porozmawiać na ten temat, bo 
dzisiaj nie mam co do tego przekonania. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Czy radni nie będą odpowiedzialni za taka działalność, jest ustawa o odpowiedzialności 

prawnej podmiotów zbiorowych. Czy moŜemy być za to pozamykani. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie jesteśmy podmiotem zbiorowym. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy my rozmawiamy o projekcie dokapitalizowania, czy teŜ o projekcie który wpłynął na 

poprzedniej części sesji? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mówimy o projekcie, który jest w materiałach. 
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- Nie wiem o czym mówiła pani Kosmala. JeŜeli prywatyzują politycy PiS to jest dobrze, a kiedy 
nie oni to jest źle. 

- Ja o prywatyzacji nie wspominałem ani słowem i chcę przypomnieć, ze na ewentualną 
prywatyzację Rada musiałaby wyrazić zgodę. 

- RóŜnicą jest to, Ŝe poprzednio podstawa pozyskania pieniędzy miały być obligacje, a majątek 
stopniowo przenoszony, ale tylko tej zurbanizowanej części kopalni. Dzisiaj tańsze okazuje się 
pozyskanie kredytu długo terminowego. Nie widzę woli powołania spółki. JeŜeli dzisiaj 
podejmiemy uchwałę, to mamy szansę wykreować duŜe pieniądze, jeŜeli nie, pan Krugły 
mówił o odpowiedzialności, to właśnie na Rade spadnie odpowiedzialność za 
niewykorzystanie szansy. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie zgadzam się, Ŝe lokalizacja basenu przy MZS jest lepsza niŜ przy hali. Inne szkoły miały 

by utrudnione funkcjonowanie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Komisja Gospodarcza miała czas dyskutować, ale odłoŜyła dyskusję do decyzji innych komisji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jak była decyzja Komisji Finansowej? Mam wiadomość, ze było to omawiane i głosowane. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Ja musze odwołać się do protokołu, bo zapomniałem co było dwa dni wcześniej. Być moŜe tak 

było. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- 4 głosy za 2 wstrzymujące się, 6 obecnych. Zatem zaopiniowana pozytywnie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Spółka ma być powołana przez Radę w okresie ostatniego roku kadencji. Niekoniecznie musi 

być nadzorowana przez tego Burmistrza, bo za rok są wybory.  
- Byłoby dobrze, aby przedstawiono umowę spółki i kto będzie w organach spółki, aby głosując 

wiedzieć komu powierza się majątek gminny warty kilkadziesiąt milionów złotych. 
- W sprawie basenu nie dajmy Burmistrzowi moŜliwości powiedzenia, Ŝe Rada jest przeciwko. 

Być moŜe, Ŝe oŜywieniem tego terenu było by wybudowanie basenu, moŜna zaciągnąć na to 
kredyt. Dopiero wokół niego moŜna by budować punkty usługowe.  

- W sprawie rewitalizacji kopalni państwa UE stać na budowę muzeów, ale czy dla nas jest to 
najwaŜniejsze, powinniśmy skoncentrować się na bardziej waŜnych rzeczach – jak basen. 
Mamy na ten temat mało informacji. Z materiałów wynika, Ŝe przy tym kompleksie maja 
powstać dwa nowe budynki, czyli nie jest to tylko rewitalizacja 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W imieniu Komisji i własnym. Chciałem oświadczyć do protokołu, Ŝe pan Burmistrz Mrozowski 

kłamie. Stanowisko Komisji po dyskusji było takie, Ŝe na wniosek radnego Gawrońskiego o 
pewnym braku w tym projekcie – dokapitalizowania spółki, której nie ma. Burmistrz zgodził się 
z tym i stwierdził, Ŝe przygotuje połączenie tej uchwały w kwestiach dokapitalizowania, ale 
takŜe jej powołania tej spółki. Dlatego na sesji mieliśmy wrócić do dyskusji w oparciu o nowy 
projekt uchwały. Dlatego dopominam się o stwierdzenie który projekt głosujemy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Gdyby pan uwaŜał na poprzedniej części sesji to wiedziałby pan, który projekt omawiamy. Ja 
nie wiem gdzie skłamałem. Komisja nie zajęła stanowiska. Proszę zacząć mówić prawdę i 
zacząć słuchać. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proszę o wydruk z obrad Komisji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli na poprzedniej części sesji ja od 3 członków Komisji słyszę krytyczne uwagi pod 

adresem tego projektu, to ja go nie wprowadziłem pod obrady, ale zostało to wyraźnie tutaj 
powiedziane. To Ŝe pan Gawroński twierdzi, Ŝe ten stary projekt uchwały jest nielogiczny to 
jest zdanie pana Gawrońskiego, a nie Komisji, bo taki wniosek nie był głosowany. Głosowano 
czy podejmować uchwałę teraz czy później. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- JuŜ kilka miesięcy funkcjonuje uchwała o moŜliwości powstania spółki i ona dalej nie powstała. 

Teraz mamy ją dokapitalizować. Spółki nie ma, a jeŜeli będzie to pierwsza umowa spółki 
będzie miała kapitał zakładowy 50 tys. Następna będzie wprowadzeniem aportu. Uchwała 
dopiero po powstaniu spółki będzie pozwalać dokapitalizować. Doszedł tylko pomysł, aby 
wnosić aporty. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Stawiam wniosek, aby Komisja Gospodarcza spotkała się teraz z panem Burmistrzem i 

omówiła te sprawy. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pani radnej Kosmali przypomnę, Ŝe mówiłem o tym 15 minut temu. 
- Ja mam swoje kompetencja, a Rada swoje i proszę ich nie zmieniać. 
- Słyszę, ze ten projekt który został skrytykowany na początku sesji cieszy się poparciem, to 

proszę o jego wprowadzenie jak punkt 9.1a, jeŜeli ta pierwsza nie przejdzie i wtedy wszyscy 
będą usatysfakcjonowani. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Podtrzymuje to co powiedziałem, nie powinniśmy dawać komuś kogo nie ma. Najpierw trzeba 

zrealizować pierwszą uchwałę o utworzeniu, a potem będziemy mogli dokapitalizować. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Spółka musi coś robić, jeŜeli na dzisiaj włoŜymy 50 tys. to szybko zostanie przejedzone, po co 

komuś martwa spółka. Pierwszy krok upowaŜnił mnie do rozpoczęcia rozmów z instytucjami 
finansowymi. Ja nie powołam spółki, Ŝe by był prezes i niczym się nie zajmował. 

- JeŜeli ktoś jak radny Świątek uzaleŜnia głosowanie od znajomości z prezesem to chyba ma w 
tym jakiś cel. Proszę o przegłosowanie zmiany porządku obrad. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nowy projekt uchwały powinien być omówiony na Komisji Gospodarczej. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Myślę, Ŝe taki wniosek jak zgłosił pan Burmistrz powinien zgłosić ktoś z radnych, a nie 

Burmistrz, bo to nie jest sesja nadzwyczajna. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Myślę, Ŝe powinna pani przeczytać Statut. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie widzę sensu spotykania się na 15 minut, bo to nie jest rozmowa na 15 minut. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy projekt uchwały, jeŜeli przejdzie nie będzie trzeba głosować wniosku pana 

Burmistrza. Kto jest za projektem uchwały w sprawie dokapitalizowania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy zmianę porządku poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia 

przez Gminę Czeladź spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w niej udziałów. Kto 
jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Odrzucanie kilkudziesięciu milionów złotych dla rozwoju tego miasta jest zbrodnia przeciwko 

temu miastu i mam nadzieję Ŝe wyborcy dowiedzą się o waszych staraniach, a ja postaram się 
o ich o tym przekonać. Dziękuje państwu bardzo. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Jestem zbulwersowana takim głosowaniem radnych. Dyskutowaliśmy na ten temat tyle razy, 

była konferencja, były przedstawione korzyści. Przegłosowanie tej uchwały na nie niedobrze 
świadczy o naszej Radzie. Nie wiem czemu ma to słuŜyć, mieszkańcy odbierają to jako nie, 
bo nie. Ustawa mówi wyraźnie, Ŝe odpowiedzialność jest jednoosobowa, to co podpisuje 
Burmistrz, bierze na siebie. Jestem zbulwersowana zachowaniem Rady. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

uŜytkowania wieczystego działek w pobliŜu ul. Wojkowickiej. Czy są jakieś pytania? Kto jest 
za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 208, k.m. 24 przy ul. 

Mysłowickiej. Czy są jakieś pytania? Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź. 

Odbyła się Komisja Statutowa. Kto zabierze głos w imieniu Komisji 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Kodeks etyki radnego – sprawa została przedstawiona na poprzedniej sesji i uznaliśmy, Ŝe 

teraz będzie dyskutowany. Komisja przyjęła projekt zmian do Statutu dotyczący szkoleń, 
projekt w sprawie głosowanie imiennego i proponujemy aby po punkcie 2 § 1 umieścić punkt 3 
o treści - W innych sprawach głosowanie jawne imienne moŜe być przeprowadzane na 
wniosek radnego przyjęty bezwzględną większością ustawowego składu Rady Miejskiej. 
Następny punkt otrzymuję numer 4. Jest to wniosek Komisji. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę, aby ten punkt przygotować i wpisać do projektu. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wprowadzono na wniosek Komisji ten zapis. Nie głosowaliśmy wniosku komisji zatem mamy 

dwa projekty uchwał. Pierwszy bez tego punktu i drugi z tym punktem. Kodeks etyki nie będzie 
głosowany w formie uchwały, a jedynie radni podpiszą się pod jego tekstem. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy są jakieś uwagi do kodeksu? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Punkt 7 – jest zbyt ogólnikowy i budzi to we mnie opory. DuŜo się mówi o wykorzystywaniu 
mandatu w celach osobistych. Powinno być sprecyzowane. Czy zatrudnianie osób bliskich jest 
wykorzystywaniem. Powinno to być rozwinięte. Proponuje aby w trakcie kadencji nie moŜna 
by było zatrudniać osób bliskich.  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To będzie zawęŜanie kręgu, a w tekście jest szersze pojęcie. Nie chodzi tylko o zatrudnienie, 

ale teŜ np. o wynajmowanie lokalów. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To tez powinno być zapisane, aby było to jednoznacznie określone. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Opracowywaliśmy to na podstawie zasad inicjatorów akcji. KaŜdy z tych punktów mógłby być 

tematem pracy co najmniej licencjackiej. Te sprawy są opisane w jasny sposób. JeŜeli pan 
radny chce to rozszerzyć to Rada na pewno to przyjmie, ale teraz mamy opracowane to 
hasłowo. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę podpisać się pod lista do kodeksu, kto uwaŜa, Ŝe kodeks jest niepełny moŜe wyrazić 

swój sprzeciw nie podpisując się pod kodeksem. 
- Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian do Statutu – szkolenia. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Stwierdzenia zawarte w projekcie są najszersze i proszę wszystkich radnych o podpisanie się. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian do Statutu – szkolenia. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Dbając o budŜet tego małego prowincjonalnego miasta proszę, aby szkolenia odbywały się na 

miejscu i bez wódki. Nie chce Ŝeby ktoś mnie zmuszał doi wyjazdów do Ustronia, Ŝeby na 
szkoleniach pic wódkę z radnymi. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Z budŜetu płacone było tylko szkolenia, a resztę radni organizowali we własnym zakresie. 

Ostatnio było szkolenie w Będzinie prof. Barańskiego i na nim pana nie widziałem. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Panie radny Krugły nie naleŜy uŜywać słowa miasteczko prowincjonalne, jesteśmy jednym z 

najstarszych miast w Polsce i jesteśmy z tego dumni. 
- Nie wiem czy kiedyś pan pił ze mną wódkę i proszę, aby pan tak nie mówił, bo to jest 

uwłaczające. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Nie powiedziałem, Ŝe wódkę pije pan Marian. Nie ubliŜyłem nikomu i proszę mnie nie zmuszać 

do wyjazdowych szkoleń. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian do Statutu – szkolenia. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
0 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź – 

głosowanie imienne. Najpierw głosujemy wersję pierwotną bez punktu wprowadzonego przez 
Komisje Statutową. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
1 radny głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź – 

głosowanie imienne. Wersja z poprawką Komisji Statutowej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania projektu reorganizacji 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila 
Michałowskiego w Katowicach. 

- /Odczytuje pismo z Urzędu Mista Katowice w sprawie likwidacji placówki/ 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania projektu likwidacji Poradni 

Okulistycznej funkcjonującej w Szpitalu Pediatrycznym w Bielsku-Białej. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Podano nam nowy projekt uchwały, który przyszedł z Bielska, ale podaje się tylko konkretne 

daty. Nasz projekt nie zmienia się. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2005 rok. Projekt uchwały 

radnego Gawrońskiego. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W miesiącu czerwcu przyjęliśmy uchwałę nt. funkcjonowania placówek oświatowych wraz z 

wnioskami, nie wskazaliśmy kto ją będzie wykonywał. Pozwoliłem sobie przygotować projekt 
uchwały. Mowa była o kosztach ogrzewania G3 wyniosło to 165 tys. w G2 po 
termomodernizacji jest duŜa oszczędność dla budŜetu. Porównałem to z zakresem prac w 
MZS i SP7 i stąd jest ta kwota, Rada moŜe dokonać korekt. Jest to projekt na 2006r. Gdyby 
nie nastąpiła zmiana, Ŝe WPI staje się załącznikiem do budŜetu, były by to tylko zmiany do 
WPI, a nie budŜetu. Niebawem będziemy analizować projekt budŜetu, jest to porządkowanie 
uchwały z czerwca. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Na 2 stronie pan wylicza kredyt, poŜyczka własna, skąd pan to wziął, bo takich pozycji w tej 

tabeli nie ma. Dodatkowo poŜyczka na ten cel jest niemoŜliwa do zaciągnięcia. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Projekt ma szanse na dofinansowanie z środków UE. Mamy wkład własny, środki 

pozabudŜetowe i środki ZBK. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Myli pan pojęcia, cytując te paragrafy. 1,2 mln. to muszą być środki własne, bo nie ma 

moŜliwości dofinansowania tego zadania nie ma efektu ekologicznego. W tej kadencji nie 
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będzie juŜ konkursów na temat rewitalizacji. Proszę o przeczytanie wniosków z czerwcowej 
uchwały. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- /Odczytuje wnioski/ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Było wiele wniosków, a pan wybrał sobie jeden z nich. Przed chwila państwo podpisywaliście 

kodeks etyki, tutaj pan radny Świątek słusznie Ŝądał definicji, jeŜeli dzieci chodzą do szkoły 
albo działa się koło swojego domu to to jest działanie właściwe czy nie? 

- Ja przestrzegam przed działaniem ad hoc, ale jeŜeli pan radny tak sobie Ŝyczy to ja chciałem 
zgłosić poprawkę do tej uchwały. 

- Do punktu 6 WPI chciałem zwiększyć wydatki na zadaniu kanalizacja i modernizacja 
wodociągów ul. 21 Listopada w 2006 przebudowa kanalizacji deszczowej Ø 600 – 200 tys. 
udziału własnego. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Panie burmistrzu pan potrafi przygotować projekt uchwały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja składam wniosek, bo mam do tego prawo. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Moje dziecko nie będzie chodzić do tego gimnazjum. 
- Chodzi o kwotę ogrzewania, to powinna być sztandarowa kwota w oświacie w 2006 roku i ja 

się z tego nie wycofuję. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mam prawo zgłosić, a pan ma prawo głosować przeciwko. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie przyjmuje tego wniosku. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- To samo powtarzałem na Komisji i wydaje mi się pewną obłuda z ust radnego Gawrońskiego, 

Ŝe wprowadzasz akcje czyste ręce, Cimoszewicz robił to samo, a okazał się człowiekiem z 
brudnymi rękami. Muszę poprzeć burmistrza, bo jest dwóch dziadków, którzy mają wnuczki w 
tej szkole i lobbują. To jest czysty Ŝywy lobbing. Jak ja lobbuję za Armii Krajowej to tych 
dwóch radnych staje mi w poprzek. Muszę wyrazić wielkie ubolewanie, Ŝe panowie 
naduŜywają mojej cierpliwości, z powodu tych dwóch panów wypisałem się z SLD, dla nich 
liczą się tylko Piaski i ich okolice. Partykularny buisness tych panów zaczyna mnie 
denerwować. To wy we dwójkę rozwaliliście czeladzkie SLD. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Na Piaskach są tylko dwie szkoły, kaŜdy radny działa tez dla swojego okręgu i ja poprę ta 

uchwałę. 
- Jak to się stało, Ŝe ta kanalizacja jest źle wykonana gdzie jest projektant. MoŜe trzeba ich 

pociągnąć do odpowiedzialności. MoŜe rzecz jest w czymś innym i wtedy poprawkę chętnie 
poprę, ale nie za partactwo. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Ta część nie była wcześniej objęta projektem, a była wykonywana dawno temu. Wyszło to po 

oczyszczeniu koryta. Potrzeba na to 200 tys. 
- Chciałem dalej wprowadzić kolejne punkty: 
- § 3 – budowa infrastruktury i terenów handlowych, targowiska Auby oraz Grodziecka – 

proponuje 1 mln. zł 2006 rok oraz w 2007 roku 200 tys. zł. UŜytkownicy targowiska zwrócili się 
w tej sprawie do mnie oraz do części z państwa, aby im pomóc, gdyŜ SANEPID zamierza 
zamknąć oba targowiska. Na takie dostosowanie potrzeba nam 1,2 mln. zł. 

- § 4 – w punkcie 9 remont i modernizacja budynków uŜytkowych – termomodernizacja budynku 
Policji 2006 rok – 200 tys., remont budynku Ambasadora – dach – 70 tys., remont budynku 
Klubu Pod Filarami – elewacja  - 200 tys., modernizacja ogrzewania Centrum Edukacji – 50 
tys. modernizacja stolarki w budynkach 11 Listopada – 50 tys. – wszystkie zadania na 2006r. 

- § 5 – termomodernizacja PP4 – 400 tys., zmiana  sposobu ogrzewania SP1 – 2 mln. zł na 
2006 rok,  termomodernizacja G3, czyli to co proponuje pan Gawroński – 1,2 mln. zł. ale tylko 
w jednej pozycji jako wkład własny. 

- § 6 – boisko przy ul. Mysłowickiej – 160 tys. równieŜ boisko przy ul. Wiejskiej. JeŜeli ktoś 
wykona coś w czynie społecznym to jest tanio, ale jeŜeli potem spadnie komuś bramka na 
głowę to tak wesoło nie jest. Termomodernizacja budynku przy ul. Spółdzielczej – 1,3 mln. zł 
w przyszłym roku. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Jeszcze Armii Krajowej – wykonanie całej nawierzchni, lobbuję niezgodnie z kodeksem etyki 

radnego, mimo, Ŝe pan Oczkowicz stwierdził, Ŝe ta ulica jest wspaniała. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Prace nad projektem budŜetu na 2006 rok trwają i pan Burmistrz wszystko to umieścił. 

Chciałabym tylko, Ŝeby kwota ze sprzedaŜy mienia była taka jak jest zakładana. Nie wiem ile 
tu będzie milionów, ale pewnie 50 lub 15. JeŜeli sprzedamy wiele gruntów i wykonamy plan 
sprzedaŜy to podołamy tym zadaniom. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Pan burmistrz moŜe to przygotować, moŜe wnieść autopoprawkę do swoich zmian w 

budŜecie, ma pan tu szerokie pole manewru. Proszę nie dopisywać do mojego projektu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja chciałem powiedzieć, Ŝe mam takie prawo zgłosić poprawki i je zgłaszam, jest to 

dopasowane do naszych moŜliwości, do stopy zadłuŜenia. Jest to tak samo realne jak to co 
zgłaszał pan Gawroński. Popieram teŜ wniosek pana Krugłego. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proszę o zsumowanie tych wniosków i jaka to jest kwota globalnie. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ile zamieszania wywołał po raz pierwszy zgłoszony wniosek radnego, tych wniosków będzie 

więcej. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Prosiłem pan radnego na Komisji i na sesji, aby przesunąć ten wniosek i głosować je 

wszystkie razem. Mówiłem, Ŝe przygotowujemy zmiany do WPI, ale pan nie chce słuchać, pan 
chce załatwić swoje sprawy, tak Ŝeby pan błyszczał. Kiedyś szkoły nie mogły się przebić na tej 
Sali, a dzisiaj pan chce się pochwalić bo do wyborów jest coraz bliŜej. Ja podtrzymuje swoje 
poprawki. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powinno to być na papierze, aby radni się z tym zapoznali. Rozumiem, Ŝe pan Burmistrz 

zgłasza wnioski do zmian w WPI. 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Z radnym Lasotą tez złoŜyliśmy projekt uchwały, ale nie chcieliśmy być podejrzani o lobbing, 

więc wycofaliśmy ten projekt uchwały. Patrzę na koszt ogrzewania w SP1 to tez są duŜe 
sumy. Trzeba realnie patrzeć na budŜet. W interpelacjach zgłosiliśmy o przeanalizowanie 
WPI. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Chciałem prosić o zamknięcie tej dyskusji. Proszę przegłosować uchwałę, którą zaproponował 

pan Gawroński, a do reszty wrócimy potem. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Poziom inwestycji na 2006 rok według WPI wynosiłby 32.759.772 zł udział własny 14.804.377 

zł, środki pozabudŜetowe 14.632.395 zł, środki ZBK i ZIK 2.753.000. Rozumiem, Ŝe pan radny 
Lasota wnioskuje o to by wszystkie wnioski przeze mnie złoŜone zostały odrzucone. Ja 
złoŜyłem poprawki do uchwały, moŜe trzeba powołać Komisję Uchwał i wniosków i stworzyć 
nowy projekt uchwały. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jestem zadziwiona, bo nie spodziewałam się, Ŝe burmistrz będzie aŜ tak bardzo chciał 

obciąŜyć budŜet miasta. To co pan proponuje jest niepowaŜne. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proponuje, aby było to w formie pisemnej. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Brakuje uzasadnienia do tych wniosków. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wytłumaczyłem kaŜda pozycję, więc uwaŜam, Ŝe uzasadnienie było. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zatem musimy przegłosować wszystkie wnioski. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja jeszcze raz proponuję, abyśmy zajęli się tym na następnej sesji, Ŝeby nie zmieniać na 

kolanie tak jak to proponuje pan Gawroński. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja projekt zgłosiłem w terminie ponad miesiąc temu. Nie był przygotowywany na kolanie, był 

do wglądu radnych. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tłumaczyłem panu, Ŝe czekamy na informacje odnośnie losów naszych wniosków w ZPORR i 

to jest przyczyną przesunięcia całej dyskusji o miesiąc, natomiast pan radny nie chce tego 
słuchać i ja tez nie wycofuję swoich wniosków. JeŜeli państwo chcecie to przegłosujecie je na 
nie i wtedy pójdzie wiadomość czego państwo nie chcecie. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Dość tego szantaŜu, bo zachowanie niektórych osób jest nie do przyjęcia. Gdyby naszych 

obrad słuchał ktoś z zewnątrz to stwierdziłby, Ŝe robimy sobie cyrk. 
- Proszę pan radnego, Ŝeby zdecydował się o wstrzymaniu tego wniosku. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy projekt uchwały, który wpłynął w terminie i znajduje się w porządku obrad. Pan 

burmistrz zgłosił poprawki. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Myślę, Ŝe te wnioski zostały zgłoszone powaŜnie, a nie dla jakiejś gry. 
- Zgłaszam wniosek formalny, aby te wnioski zostały rozpatrzone przez komisje i aby zająć się 

nimi na następnej sesji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Będziemy chyba głosować wnioski według kolejności zgłoszeń, czyli proszę najpierw 

przegłosować moje wnioski. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Dzisiaj głosowaliśmy kodeksy etyki. Wróćmy do tego i zapiszmy, Ŝe radni swoje wnioski 

zgłaszają do jakiejś daty, abyśmy mieli czas na synchronizację. Gdyby tak było uniknęlibyśmy 
całej tej dyskusji. Regulujemy wszystko, a to co powinniśmy nie jest załatwione. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zgłaszam wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jest procedura uchwalania budŜetu. Jasno się mówi, Ŝe wnioski do budŜetu zgłasza się do 15 

września i potem dyskusja jest bezprzedmiotowa. Proponuję, aby komisje w październiku 
omówiły projekt budŜetu co do rzeczówki, abyśmy w listopadzie był zaopiniowany pod 
względem rzeczowym. Te sprawy muszą zejść na komisje, abyśmy poznali koncepcje 
Burmistrza. W październiku powinno być uzasadnienie merytoryczne. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jest mi nieprzyjemnie, Ŝe rozmawiamy na tak waŜne tematy w taki sposób chce powiedzieć, 

ze poziom inwestycji to jest 12 mln. w bieŜącym roku, a w 2006 roku planuje się 32 mln. 
proszę o przeanalizowanie tych zmian w sposób powaŜny. Prosiłem radnego Gawrońskiego o 
wstrzymanie się z tym projektem, ale to jest jego decyzja. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy pan zgłasza wniosek? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- Burmistrz rozszerzał projekt uchwały. Jestem za wszystkimi zadaniami łącznie z Armii 
Krajowej, ale muszą być merytorycznie uzasadnione i rozpatrywane w kontekście całego 
budŜetu 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dobrze by było, Ŝe by panowie jako członkowie Komisji Gospodarczej pamiętali o tym. 
- Zgłosiłem wniosek formalny o zdjęcie z obrad i powinien być przegłosowany pierwszy, a 

potem przejdziemy do wniosków merytorycznych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad, gdyŜ jest to wniosek najdalej idący. 

Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowanie poszczególnych wniosków.  
- Do punktu 6 WPI chciałem zwiększyć wydatki na zadaniu kanalizacja i modernizacja 

wodociągów ul. 21 Listopada w 2006 przebudowa kanalizacji deszczowej Ø 600 – 200 tys. 
udziału własnego. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 6 – budowa infrastruktury i terenów handlowych, targowiska Auby oraz Grodziecka 

– 1 mln. zł 2006 rok oraz w 2007 roku 200 tys. zł. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 12 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 9 remont i modernizacja budynków uŜytkowych – termomodernizacja budynku 

Policji 2006 rok – 200 tys. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 12 radnych/ 
 
1 radny głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 9 remont budynku Ambasadora – dach – 70 tys. W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 9 remont budynku Klubu Pod Filarami – elewacja  - 200 tys. W 2006 roku. Kto jest 

za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 9 modernizacja ogrzewania Centrum Edukacji – 50 tys. W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 9 modernizacja stolarki w budynkach 11 Listopada – 50 tys. Biblioteka – projekt. W 

2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 10  termomodernizacja PP4 – 400 tys. W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
12 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 10  zmiana  sposobu ogrzewania SP1 – 2 mln. zł. W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- Termomodernizacja G3, czyli to co proponuje pan Gawroński – 1,2 mln. zł. ale tylko w jednej 

pozycji jako wkład własny. W 2006 roku.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan radny Gawroński  liczy na środki z zewnątrz, nie moŜna na nie liczyć, bo tam był system 

ekologiczny jest tylko zmiana systemu ogrzewania. Nie z nieekologicznego na ekologiczny, 
ale z jednego ekologicznego na drugi równieŜ ekologiczny. Muszą to być środki własne. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Upieram się przy swoim. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ma pan jakieś podstawy aby twierdzić, Ŝe uzyskamy te środki? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Pan teŜ nie ma podstaw, Ŝe nie otrzymamy tych środków. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Taki wniosek nie ma szans na dofinansowanie ani z WFOŚ ani ze ZPORR, bo nie zachodzi 

efekt ekologiczny. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Przedstawiałem wyliczenia 400 tys. z środki własne i 800 tys. zewnętrzne z kredytu lub 

poŜyczki. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kredyt lub poŜyczka to teŜ są środki własne. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wprowadzam autopoprawkę środki własne 1,2 mln. zł. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zatem nie trzeba tego głosować. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 13  boisko przy ul. Mysłowickiej – 160 tys. W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 20 Termomodernizacja dwóch budynków przy ul. Spółdzielczej – 1,3 mln. zł W 

2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- W punkcie 18 remont nawierzchni ul. Armii Krajowej – 300 tys. zł więcej czyli łącznie 640 tys. 

W 2006 roku. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
1 radny głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
13 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę, aby  Burmistrz podpisał, ten projekt, aby miał on rangę oficjalnego dokumentu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Bardzo proszę juŜ podpisuję, choć nie znam takiego zwyczaju pieczętowania. Jedyna 

poprawką jest poprawka pana Krugłego, którą dopisałem na tym dokumencie. Składam to do 
Przewodniczącego. Proszę przegłosować projekt uchwały. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania całej uchwały w sprawie zmian w budŜecie wraz z 

autopoprawką pana Gawrońskiego i z załącznikiem stanowiącym poprawki wprowadzone 
przez Burmistrza. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmian w budŜecie na rok 2005. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie na rok 2005 wraz z autopoprawkami/ 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- § 7 – wynajęcie lokalu 3,5 tys. miesięcznie jeŜeli dobrze ponegocjować to moŜna by było 

wynająć za 500 zł. Taka kwota jest duŜa, czynsze mają tendencje spadkową. Wydaje mi się 
zbyt duŜą sumą. Chciałbym wnioskować o skreślenie tego paragrafu. MoŜe pan Burmistrz 
chciałby obniŜyć ta kwotę, to wtedy będę głosował za. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To nie jest czynsz, ale kwota na remont. Kwestie czynszu będziemy dopiero negocjować. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Oglądałem ten obiekt i uwaŜam, Ŝe powinien nim się zainteresować nadzór budowlany, są na 

nim silne pęknięcia. JeŜeli podpiszemy umowę, to oprócz czynszu będziemy musieli ponosić 
większe wydatki na remont. Ten obiekt nie nadaje się do wynajęcia.  

- Będą prace remontowe na rynku – głębokie wykopy, zatem dostęp do tego budynku będzie 
utrudniony i wynajęcie nie ma sensu. Burmistrz podpisując umowę moŜe chce ratować 
właściciela.  Była juŜ mowa na temat tego budynku i dwa razy Rada odmówiła. Popieram 
wniosek o skreślenie § 7 tej uchwały. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem pana radnego Krugłego o skreślenie § 7 tej uchwały? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Panie Przewodniczący ja proszę, Ŝeby pan reagował, kiedy pan Świątek mówi takie rzeczy, bo 

pan radny wmawia mi jakieś rzeczy. Ja nikogo nie chcę ratować. Musimy jakoś dotrzeć do 
mieszkańców i musimy mieć do tego jakąś bazę. Kiedy proponowałem kupić, wtedy nie 
zgodzono się na to. Kiedy proponuję inwestować w cudze, teŜ słyszę, Ŝe w Ŝadnym wypadku. 
Powiedzcie państwo, Ŝe wcale nie chcecie rewitalizacji rynku. Nie wiem czy pan radny 
powinien w ogóle być radnym, bo ja od pana nie słyszałem Ŝadnego pozytywnego wniosku 
same negatywne. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
8 radny głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek została przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- § 8 była mowa, Ŝe jest to kwota za zwiększony abonament z opłat. JeŜeli zwiększamy 

przychody ZBK to przekazujemy do ZIK. Proszę o dopisanie 3 punktu o przekazaniu tych 
pieniędzy do ZIK. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- My płacimy ZIK i dlatego tu są wpływy jako wydatki bieŜące – faktury płacone do ZIK. Nie 

moŜemy mieszać jednego zakładu z drugim. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zapiszmy następny paragraf, Ŝe zwiększa się przychodu ZIK o 120 tys. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Nie moŜemy tak, bo ZIK moŜe mieć większe przychody, ale zwiększenie wydatków musi 

zaproponować ZIK. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- W § 8 zwiększamy plan przychodów ZBK o 120 tys. i zwiększamy plan wydatków, a gdzie 

zwiększamy przychody w ZIK? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma takiej potrzeby bo oni mają to juŜ uwzględnione w swoich przychodach. Mamy potem 

teŜ zwiększać wydatki ZIK, ja się na to nie zgadzam. MoŜecie państwo głosować skreślenie 
tego punktu. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proponuję zwiększyć dochody ZIK o 120 tys. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie wyraŜam zgody. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja teŜ nie wyraŜałem zgody na zmiany w mojej uchwale. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ale nasz status jest nieco inny. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Autorem tej uchwały jest Burmistrz w związku z tym moŜe  wnieść autopoprawkę, pan radny 

moŜe wnieść o skreślenie tego paragrafu. Nie moŜna zmieniać naszych przepisów.  
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie zmian w budŜecie z wyłączeniem § 7. Kto 

jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/660/2005 Rady Miejskiej w 

Czeladzi z dnia 31 stycznia 2005 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
zakładów budŜetowych gminy. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/660/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 31 stycznia 2005 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 
budŜetowych gminy./ 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady. Wpłynęły następujące pisma: 
- /Odczytuje pismo od pana Szczepana Kruścia w sprawie cen wody i funkcjonowania 

fotoradaru./ 
- /Odczytuje pismo senatora Tadeusza Wnuka w sprawie nie kandydowania do senatu./ 
- /Odczytuje pismo od pana Ryszarda Liszczyka w sprawie skargi wnoszonej do RM./ 
- /Odczytuje pismo z komendy miejskiej Policji w sprawie doposaŜenia w niezbędny sprzęt. / 
- /Odczytuje pismo w sprawie kampanii „Zachowaj Trzeźwy Umysł”./ 
- /Odczytuje pismo Burmistrza w sprawie oświadczenia majątkowego./ 
- /Odczytuje pismo od dyrekcji szpitala w Czeladzi w sprawie remontu dachu./ 
- /Odczytuje pismo od SM Saturn w sprawie budowy placu zabaw i naprawy drzwi./ 
- /Odczytuje pismo z odpowiedzią z ZIK na interpelację radnej Horzelskiej-Matyji./ 
- /Odczytuje pismo od radnego Wiesława Konderaka  w sprawie przystąpienia do klubu 

Porozumienie Obywatelskie./ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie znalazłem zapisu, czy Burmistrz mógł wnosić poprawki do projektu uchwały zgłoszonej 

przez radnego, prosiłbym o wykładnie prawną. W Statucie nie ma takiego zapisu, tylko radni 
mogą wnosić poprawki. Z tego wynika, Ŝe ta uchwała moŜe być niewaŜna. 

- Proszę całe prezydium, równieŜ panią Walczak, która ostatnio jest taka zaangaŜowana w 
prace Rady o przygotowanie wykładni prawnej. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Trzeba sięgnąć po szczegółowe przepisy. Do kaŜdej uchwały moŜna wnosić poprawki, 

Burmistrz wniósł wnioski, które zostały przegłosowane. Byłoby idealnie gdyby Burmistrz 
przygotował swoją uchwałę, natomiast zostało to połączone. Sporządzimy taka opinię. 
Zawsze ma pan prawo zaskarŜenia tej uchwały do nadzoru. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Zwracają się do mnie mieszkańcy w sprawie przekazania słupów ogłoszeniowych prywatnej 

firmie. Są z tym problemy, firma Ŝąda opłat za wywieszanie nekrologów. Coraz więcej 
nekrologów znajduje się na drzewach. Powinno to być darmowe w takich sytuacjach. 
Ewentualnie wskazane byłoby wyznaczenie darmowych słupów. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To było przedmiotem interpelacji i pan Burmistrz odpowiadał. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
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- Proszę zwrócić się do Burmistrza, aby udostępnił miejsca gdzie moŜna nekrologi powiesić za 
darmo. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę przygotować  projekt uchwały o postawieniu 10 słupów, bezpłatnych obok tych 

płatnych, aby mieszkańcy mogli z nich korzystać. Zastanowimy się nad tym w czasie 
tworzenia budŜetu, skąd wziąć pieniądze. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Mam takie same wiadomości jak pan Lasota, obok płatnych powinny być bezpłatne. Burmistrz 

powiedział, Ŝe nekrologi wiesza się darmowo. JeŜeli jest inaczej to ja nie będę tego  
komentował. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy to jest pewna wiadomość odnośnie tych opłat? 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Jest podany numer i trzeba się umówić. Chcą opłaty nie wiem w jakiej wysokości. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Nadal nie mamy tekstu jednolitego Statutu, proszę o przygotowanie go. Mój wniosek 

przegłosowany przez Radę nie został zrealizowany. Proszę o przygotowanie go. 
- Przyjęliśmy kodeks etyki mam prośbę, aby zmienić uchwałę odnośnie diet radnych. Ciągle 

mówi się o obowiązkach radnego, radny ma obowiązek uczestnictwa w sesjach i komisjach, 
jest on notorycznie łamany. Mam radnego, który w tym roku był tylko na jednym posiedzeniu 
mojej Komisji. Nigdy nie wiadomo czy będzie kworum. Dostosowałam dzień i godzinę. Czy ja 
mam wystąpić z projektem uchwały? MoŜe to nas zmobilizuje do bardziej rzetelnego 
wykonywania swojego mandatu. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- O kim pani mówi? Wydaje mi się, Ŝe na wszystkich komisjach radni wykonują swoje obowiązki 

jak potrafią, jeŜeli pani wykonuje obowiązki lepiej niŜ inni to chwała pani za to. Nie uwaŜam, 
Ŝeby pani była wyrocznią w stosunku do Rady i obraŜała radnych za o czy za owo. MoŜe pani 
stanie w  zwykłym szeregu i będzie radną a nie nadradną. Nie przypominam sobie, aby ktoś z 
Rady bojkotował komisję lub sesje, zdarzają się wypadki i choroby. Proponuję, aby stanęła 
pani do szeregu jak inni radni. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Pan mnie obraził i nie będę tego komentowała. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem pani intencje, w kaŜdej chwili moŜe pani przygotować projekt uchwały 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wracam do tematu nie wykonania uchwały Komisji Finansowo-BudŜetowej przez Burmistrza 

odnośnie kontroli. Proszę, aby pan Przewodniczący zajął stanowisko. Pan Burmistrz 
uniemoŜliwił nam kontrole i ta uchwała wisi w powietrzu. Późniejsze niedociągnięcia zostaną 
złoŜone na moje barki. Zatem postuluje, aby umieścić to w porządku następnej sesji, aby 
Rada wypowiedziała się na ten temat. MoŜe Rada cofnie to upowaŜnienie i Komisja nie będzie 
czuła się zobowiązana. 

- /Odczytuje pismo do Burmistrza/ 
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- /Odczytuje odpowiedź Burmistrza/ 
- /Odczytuje pismo Przewodniczącego RM w sprawie nie odbycia się posiedzenia/ 
- Rada musi zdecydować, co dalej zrobimy. 
- Sprawa sztandaru – podnosiła to pani radna Horzelska. Apeluje do pana Przewodniczącego, 

aby zabezpieczał pan sztandar radnymi. Powinniśmy wiedzieć o uroczystościach i powinno 
się wyznaczać radnych do pocztu sztandarowego. To jest element kompromitacji, aby na 21 
radnych nie znalazł się nikt kto będzie z tym sztandarem i musi to robić StraŜ Miejska. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Są to uroczystości państwowe i radni wiedzą o nich, a pozostałe są jak państwowe. Apeluje 

pod adresem pocztu sztandarowego, aby uczestniczył w uroczystościach. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Apelowałem i dalej apeluje, aby panować nad emocjami. To co niektórzy robią jest niegodne 

tej sali. Rozmawiajmy na argumenty, a nie krzyczmy. 
- Zbulwersowała mnie wypowiedź radnego Krugłego na temat szkoleń i jasno wynika, Ŝe 

radnym brak jest podstawowej wiedzy. Zawsze był w zwyczaju, Ŝe organizuje się jedno 
szkolenie w roku. Proponuje, aby w tym roku była jakieś szkolenie, nie musi być wyjazdowe. 

- Sprawa Statutu tez jest waŜna, powinniśmy dostać Statut podpisany przez prawnika. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Je teŜ poczułem się zniesmaczony, kiedy usłyszałem, Ŝe jeździ się na szkolenia tylko w 

określonych celach. Czekam na propozycję w sprawie szkoleń i myślę, Ŝe na przełomie 
października i listopada moŜna takie szkolenie zorganizować. 

- Staram się nie ulegać emocjom, ale trudno czasem na tej Sali na tym zapanować. Nie 
wszyscy adresaci odnośnie podnoszenia głosu są na tym miejscu. Najlepszym wyjściem jest 
ogłaszanie wtedy przerwy. Proszę o demokratyczną dyskusję. Nasze sesję są najdłuŜszymi 
najbardziej burzliwymi w powiecie i jest to ewenement. Zamiast zadać pytanie przedstawiają 
państwo swoje subiektywne odczucia i to jesz szczególnie pod adresem radnych Kosmali i 
Świątka. Proszę nie mówić ze wstępem, ale przechodzić do meritum. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Panie Marianie mówiąc, Ŝe jestem małym biednym i prowincjonalnym miasteczkiem, to wcale 

nie ubliŜam mu, ale opisuje stan faktyczny. Ja to miasto kocham tak samo jak pan, ale 
urastamy tu do miana orłów, a my jesteśmy tylko wróbelkiem w skali kraju. To nie jest 
obraźliwe. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Musimy się jakoś odnieść do nie zrealizowania uchwały przez Komisję Finansową, albo 

cofnąć uchwałę, albo umoŜliwić kontrolę. 
- Myślę, Ŝe na następnej sesji w obradach będziemy mieli radcę prawnego na Sali, nie byłoby 

wtedy tylu problemów. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zajmiemy się tym na następnej sesji. 
- Nie mam wpływu na przebywanie tutaj pracowników. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Czyim obowiązkiem jest zabezpieczenie prawidłowego funkcjonowania Rady Miejskiej?  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Burmistrza. 
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Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Zatem nauczmy się egzekwować się nasze prawa, a nie prośmy. To nie jest łaska pana 

Burmistrza. Tak samo opracowywanie projektów uchwał, powinien przy tym pracować radca 
prawny. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W sprawie Statutu, nie ma tekstu jednolitego bo dzisiaj mamy kolejne zmiany, a szykują się 

następne w kwestii herbu, sztandaru i pieczęć. Nie ma sensu co miesiąc zmieniać tekstu 
jednolitego. Mamy Statut z ostatniego Dziennika Wojewódzkiego. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Zgadzam się, Ŝe powinniśmy egzekwować od Burmistrza to co się nam naleŜy. Dogadujemy 

się w naszym towarzystwie, inaczej jest kiedy pojawia się tu Burmistrz. Iskrzy od wielu lat i tak 
pewnie będzie dalej. 

- Wybory samorządowe juŜ się zaczęły i to nie z strony radnych, ale tej drugiej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem jeszcze poinformować, Ŝe w następnym tygodniu będę nieobecny i obowiązki 

Przewodniczącego Rady będzie pełnił pan Kita. 
 
 
 

Dot. pkt. 11 - porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LVIII Sesji Rady Miejskiej. 

 
 
 
P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

       Janusz G ątkiewicz 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski 
 


